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 بررســی آگهی های رهن و اجاره املاک مســکونی اصفهان نشان 
می دهد تعدادی از مالکان به بازســازی املاک ویلایــی قدیمی خود در 
مناطقی مانند چهارباغ، عباس آباد، جلفا و… روی آورده اند که با پرداخت 
بودجه حداقل 2 میلیارد تومان ودیعه و اجاره ماهانه دســتکم ۱۰۰ میلیون 
تومان می تــوان این املاک را اجــاره کرد. همچنین بــا پرداخت بیش از 

3میلیارد تومان امکان رهن کامل این خانه های حیاط دار وجود دارد. 

ســپاهان برای تقویت تیــم خود در 
ادامــه رقابت های لیــگ برتر فوتبال 

قصد دارد ستاره های سابق  ...

معاون سیاسی و اجتماعی اســتانداری اصفهان گفت: ســامانه »سخا« یاریگر 
نیازمندان به دور از موازی کاری است. به گزارش »مهر«، ایوب درویشی در نشست 
هماهنگی سامانه »سخا« )سامانه خیر و احسان( ویژه خدمت رسانی به نیازمندان 
و فقرا استان اصفهان، اظهار کرد: افراد زیادی در جامعه با امور خیر به دنبال ارضای 
معنویت گرایی خود هســتند، از این رو حاکمیت وظیفه دارد که زمینه انجام چنین 
اموری را برای آنها با بسترسازی مناسب و مطمئن فراهم کند تا افراد با طیب خاطر 
و فراغ بال بتوانند نیات خیر خود را به منصه ظهور برســانند. وی گفت: امور خیر نیز 
همانند بسیاری دیگر از پدیده ها ممکن است دچار آفت شود؛ اما همان طور که باید 
حس خیرخواهی را تقویت کرد باید جلوی آفت ها و آسیب ها نیز گرفته شود تا امور 
خیر دچار خلل نشوند.  معاون سیاسی و اجتماعی استانداری اصفهان اضافه کرد: بر 
همین اساس به عنوان دستگاه حاکمیت باید زمینه هرگونه سو استفاده یا آسیب زا 
را از بین برد. وی در ادامه صحبت های خــود بر لزوم جلوگیری از اقدامات موازی و 
تکراری تأکید کرد و گفت: به نظر می رسد با سامانه ســخا بتوان از انجام اقدامات 
موازی جلوگیری کرد. معاون سیاســی و اجتماعی استانداری اصفهان با تأکید بر 
ریشه کن کردن فقر افزود: با منابعی که در اختیار داریم نباید خانواده ای در بدیهیات و 
نیازهای اولیه خود با مشکل مواجه باشد. درویشی با تأکید بر ضرورت حفظ حرمت، 
شأن، منزلت و اعتماد بنفس مددجویان و خانواده های آنها، بیان کرد: فقر فقط در 
معیشتی نیست و بخشی از خانواده ها نیازمند خدمات مشاوره و آموزش هستند که 
باید در سامانه سخا به آن توجه کرد.  معاون سیاسی و اجتماعی استانداری اصفهان 
تأکید کرد: این سامانه با الگوریتم نهفته ای که دارد می تواند به ارزیابی های صحیح 
از وضعیت خیریه ها کمک کند. درویشی افزود: برای بهبود عملکرد وضعیت سامانه 
سخا باید بررسی بیشــتر و نواقص برطرف و از هوش مصنوعی نیز برای الگوریتم 
ارزیابی خیریه هــا و مددجویان برای کاهش ضریب خطای انســانی بهره گرفت. 
وی خاطرنشان کرد: شــورای راهبری سامانه سخا متشــکل از ۱۹ عضو با ریاست 
اســتاندار اصفهان برگزار و هدف آن راهبری درســت برای کاهش خطا و هدررفت 
انرژی است که مصوبات آن باید به همه اعضای شورا ابلاغ شود. درویشی با اشاره 

به نقش پیشروی کمیته امداد در کاهش سطح فقر، گفت: در جامعه از یک سو با 
نیازمندانی در سطوح مختلف مواجهیم و از سوی دیگر با منابعی در اختیار سازمان ها، 
دستگاه ها، خیریه ها و بخش خصوصی روبه رو هســتیم که جزو منابع این کشور 
محسوب می شوند و ما وظیفه داریم که از این منابع درست استفاده کنیم. معاون 
سیاسی و اجتماعی استانداری اصفهان ادامه داد: همانطور که حکومت وظیفه دارد 
فقر را کاهش دهد، باید باز توزیع منابع را به نحوی انجــام دهد که بر مبنای ایجاد 
عدالت باشد و این ســامانه گام مؤثری برای بازتوزیع منطقی و کارشناسی منابع، 
ایجاد عدالت و گسترش امر خیر و کمک به نیازمندان است. وی تأکید کرد: آمارها 
گویای این واقعیت هســتند که نیازمندان خدمات گیرنده تقریباً در سطح یکسان 
با نیازمندانی هســتند که هیچ گونه کمکی دریافت نمی کننــد و این یعنی یا نظام 
ارزیابی صحیح نیست و یا اطلاعات درستی نداریم و راستی آزمایی انجام نمی شود. 
درویشی اضافه کرد: سامانه سخا ایجاد شــده تا زوایای کور و پنهان هویدا شود و 
بتوانیم خدمات را بر اساس نیازمندی های واقعی ارائه کنیم. وی با بیان اینکه زندگی 
بدون امور خیر و اقدامات خداپســندانه تهی و بی معنا است، گفت: زندگی امروز با 
وجود همه گرفتاری های موجود فرصتی است تا انسان ها به سمت معنویت و ارتباط 

با خداوند و امور خیر بروند.

مدیرکل درآمد شــهرداری اصفهان و مشــاور شــهردار در حــوزه اقتصادی و 
مشارکت های مردمی از ارائه بسته تقسیط عوارض صدور پروانه ساختمانی تا 
پایان کار، بدون نیاز به پیش پرداخت برای ساخت وساز خبر داد. نادر آخوندی 
در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: تحقق بسته تقسیط ویژه شهروندان که عاملان 
رشد و توســعه پایدار اقتصاد شهری هســتند، نبض مثبتی است که می تواند 
تا حدودی رونق ساخت وســاز را افزایش دهد. وی افزود: در راســتای تحقق 
سیاســت های حمایت از صنعت ساخت وساز، شــهرداری اصفهان به منظور 
افزایش مشارکت شهروندان و فعالان بخش مسکن در رونق پروژه های عمرانی 

حاکی از پیشنهاد ترتیبات وصول عوارض ارزش افزوده تجاری، اداری، صنعتی 
و تراکم مسکونی و غیرمسکونی بسته تقسیط را طراحی و تدوین کرد.

مدیرکل درآمد شــهرداری اصفهان و مشــاور شــهردار در حــوزه اقتصادی و 
مشارکت های مردمی تصریح کرد: شــهروندان می توانند از بسته موصوف در 
راستای دریافت پروانه ســاختمانی، گواهی عدم خلاف و پایان کار از فرصت 
تقسیط منتفع شــوند، همچنین تهاتر تا سقف ۷۰ درصد ارزش عوارض پروانه 
با ملک مسکونی و تهاتر تا ســقف ۱۰۰ درصد عوارض پروانه و با لحاظ داشتن 

2۰درصد تخفیف نقدی با قیر و میلگرد از مزایای دیگر این بسته است.

معاون سیاسی و اجتماعی استانداری اصفهان: 

سامانه »سخا« یاریگر نیازمندان به دور از موازی کاری است

مدیرکل درآمد شهرداری اصفهان خبر داد

»ارائه بسته تقسیط« خبر خوش شهرداری اصفهان برای شهروندان و توسعه گران
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آغاز مرحله نخست رزمایشِ اقتدار ۱۴۰۳ پدافند هوایی در 
مرکز هسته ای نطنز

مرحله نخست رزمایش مشترک اقتدار ۱۴۰۳ در حلقه پدافند هوایی مرکز هسته ای نطنز با دستور 
فرمانده قرارگاه پدافند هوایی کشور آغاز شــد. به گزارش »ایرنا«، امیر سرتیپ قادر رحیم زاده بعد 
از اعلام آغاز مرحله نخست رزمایش مشــترک اقتدار پدافند هوایی ۱۴۰۳ گفت: در این مرحله از 
رزمایش، یگان های پدافند هوایی، برای دفاع نقطه ای از سایت هسته ای شهید احمدی روشن، با 
انبوهی از تهدیدات هوایی در شرایط سخت جنگالی )جنگ الکترونیکی(، دفاع همه جانبه را انجام 
می دهند. فرمانده قرارگاه مشترک پدافند هوایی خاتم الانبیاء )ص(، برگزاری رزمایش مشترک 
پدافند هوایی در سطح کشور را براساس برنامه ریزی ها و طرح ریزی های دقیق سالیانه دانست و 
گفت: این رزمایش طی چند روز آینده در قالب رزمایش اقتدار نیروهای مســلح انجام می شود. 
به گفته وی، مرور آموزش های یک سال گذشــته به نیروها، تمرین های انجام شده با توجه به رصد 
و پایش تحرکات دشمن و البته نیازمندی های پدافند هوایی کشور شاکله این رزمایش پدافندی 
خواهد بود. سرتیپ رحیم زاده تأکید کرد: یگان های پدافند هوایی ارتش و سپاه با سامانه هایی جدید 
و ناشناخته درکنار مراکز حساس مستقر شده اند و طی چند روز آینده تحت فرماندهی شبکه یکپارچه 
پدافندهوایی در قالب رزمایش های اقتدار نیروهای مسلح دفاع مقتدرانه از آسمان کشور را تمرین 
خواهند کرد. وی افزود: رزمایش یگان های پدافندی گسترده خواهد بود و به علت رعایت ملاحظات 

حفاظتی و اصل غافلگیری دشمن، فقط بخش کمی از آن رسانه ای می شود.

قتل حین عبور از خیابان در خمینی شهر
فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر گفت: فردی که با چاقو شهروندی را در یکی از محلات این 
شهرستان به قتل رسانده بود کمتر از ۲ ساعت بعد از ارتکاب جنایت در مخفیگاه خود دستگیر شد. 
ســرهنگ غلامرضا براتی در گفت وگو با خبرنگار »فارس« اظهار کرد: در پی اعلام خبر قتل جوانی 
در یکی از محلات شهرســتان خمینی شــهر بلافاصله کارآگاهان پلیس آگاهی این فرماندهی در 
محل حضور یافته و موضوع را به صورت تخصصی مورد بررسی قرار دادند. وی افزود: کارآگاهان با 
تحقیقات تخصصی و اقدامات هوشمندانه پلیسی موفق شدند کمتر از ۲ ساعت قاتل را شناسایی و 
ضمن هماهنگی با مرجع قضایی طی عملیاتی ضربتی وی را در مخفیگاهش دستگیر کنند. سرهنگ 
براتی تصریح کرد: متهم در تحقیقات صورت گرفته اعتراف کرد حین عبور از خیابان با مقتول درگیر 
و با چاقو ضربه ای به او وارد کرده و از محل متواری شدم. فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر 
با اشاره به کشف چاقوی آغشــته به خون مقتول در محل وقوع جنایت گفت: در این رابطه پرونده 

تشکیل و متهم به قتل برای انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضایی شد.

تحقق ۷۸ درصدی تعهد اشتغال در گلپایگان
رئیس اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی گلپایگان در نشست کارگروه اشتغال شهرستان، تعهد اشتغال 
امسال این شهرستان را ۱۳۴۲ مورد بیان کرد و گفت: تاکنون با ثبت ۱۴۰۸ مورد اشتغال، ۷۸ درصد از 
تعهد اشتغال شهرستان گلپایگان محقق شده است. به گزارش خبرگزاری صداوسیما، امیرعلی آدینه 
افزود: جهاد کشاورزی، کمیته امداد امام خمینی)ره(، اتاق اصناف، بسیج سازندگی، اداره صنعت 
معدن و تجارت گلپایگان، میراث فرهنگی، بنیاد مسکن و اداره آموزش و پروش گلپایگان بیشترین 
سهم تعهد اشتغال را در شهرستان داشــتند. علیرضا فخری زاده، معاون فرماندار گلپایگان هم در 
این نشست، وظیفه همه دستگاه ها را خدمت رسانی و جلب رضایت مردم بیان کرد وگفت: ادارات 
شهرستان در جهت تحقق ۱۰۰ درصدی اشتغال در فرصت باقیمانده تا پایان سال بیشتر تلاش کنند. 
محســن طالاری، رِئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( گلپایگان هم در نشست کارگروه اشتغال 
گلپایگان گفت: تاکنون ۲۴۷ نفر از مددجویان این کمیته برای تولید برق از انرژی خورشیدی به اداره 

برق شهرستان معرفی شدند که ۱۹۶ نفر از این افراد تأیید شدند.

با خشکسالی شدید و عدم رطوبت کافی خاک؛ 

»تغییر اقلیم« منطقه کاشان را در وضعیت هشدار قرار داد

رئیس اداره هواشناسی شهرستان کاشان گفت: منطقه کاشان در بالاترین سطح هشدار آب و هوایی 
مخاطرات تغییر اقلیم قرار دارد.

به گزارش »فارس«، اگر چــه اصفهان با آلودگی هوا دســت و پنجه نرم می کند، اما به نظر می رســد 
در کاشــان، به دلیل عواملی نظیر وجود ریزگرد هــا و گردوغبار، فعالیت صنایــع آلاینده، حمل و نقل 
خودرو های فرسوده وضعیت آن همانند اصفهان باشد. اخیراً کاشان را در فصل های زمستان و تابستان 
در هاله ای از ابر های سیاه یا خاکستری رنگ که تلفیقی از دود و ریزگرد است، می بینیم و کمتر روزی 

وجود دارد که کاشان هوای پاکیزه ای داشته باشد. 
براساس داده ها می توان گفت، کاشــان همراه با اصفهان، از آلوده ترین شهرهای کشور است، چرا که 
حتی در مواقعی که دود ندارد، ریزگرد دارد، یعنی با وزیدن کوچک ترین بادی که به خروج دود ها کمک 
می کند، ریزگرد جایگزین آن می شــود. حتی مقادیر کم آلودگی هوا نیــز می توانند تأثیرات منفی بر 
سلامت، به ویژه سلامت کودکان و نوجوانان داشته باشــند. اینکه آلودگی هوا با چشم قابل مشاهده 
است، نشــانه ای بســیار نگران کننده اســت و نیاز فوری به اقدام دارد و نباید منتظر رسیدن به سطح 

بحرانی بود.

کاشانی ها امسال تنها ۹۶ روز هوای پاک تنفس کرده اند
رئیس اداره حفاظت محیط زیست کاشان در گفت وگو با »فارس« اظهار کرد: از ابتدای امسال تاکنون، 
شهروندان کاشانی ۹۶ روز هوای پاک، ۱۲۹ روز هوای قابل قبول، ۱۷ روز هوای ناسالم برای گروه های 

حساس، ۱۲ روز هوای ناسالم برای عموم مردم و ۵ روز هوای خطرناک را تجربه کرده اند.
الهیار دولتخواه با بیان اینکه میزان پاکی و ناسالم بودن هوا براساس شاخص AQI سنجیده می شود، 
گفت: اگر شــاخص بین صفر تا ۵۰ باشد، محدوده پاک است، شــاخص بین ۵۱ تا ۱۰۰ محدوده قابل 
قبول را نشان می دهد و از ۱۰۱ تا ۱۵۰ محدوده ناســالم برای گروه های حساس است. دولتخواه ادامه 
داد: داده های بین ۱۰۱ تا ۱۵۰ نشان دهنده هوای ناسالم برای گروه های حساس است و از ۱۵۱ به بالا، 

هوای ناسالم برای همه افراد جامعه است.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست کاشان در خصوص بررسی وضعیت صنایع آلاینده کاشان، گفت: ۱۸ 
واحد تولیدی صنعتی در لیست صنایع آلاینده قرار گرفتند. وی خاطرنشان کرد: از ابتدای سال تاکنون، 

از ۴۳۵ مورد پایش، ۱۵۲ اخطاریه صادر شده و ۴ واحد صنعتی آلاینده پلمب شده است.
دولتخواه با اشــاره به اینکه برای واحدهای آلاینده این دوره اخطاریه مشــمولیت صادر شده است و 
پرونده قضایی تشــکیل می شــود، افزود: این اقدامات با هدف رعایت حدود مجاز و استانداردهای 

زیست محیطی انجام خواهد شد.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست کاشان ابراز کرد: براساس ماده ۲۷ قانون مالیات بر ارزش افزوده 
مصوب ســال ۱۴۰۰، واحدهای تولیدی، صنعتی، معدنی و خدماتی که آلایندگی خــود را رفع نکنند، 
مشــمول عوارض آلایندگی خواهند شــد. وی از مهم ترین عوامل آلودگی هوا در کاشان را خودروها و 

محصولات نفتی، کارخانه ها و صنایع، بیابان ها و فعالیت های کشاورزی و شهری بیان کرد.

نابسامانی اقلیمی بیش از یک دهه در دشت کاشان
رئیس اداره هواشناسی کاشان در گفت وگو با »فارس« اظهار کرد: دشت کاشان بیش از یک دهه است که 

دچار ناهنجاری اقلیمی بوده و در ۴ سال اخیر شدیدترین خشکسالی خود را شاهد بوده است. 
عباس ارغوانی گفت: حتی افزایش بارش امسال جبران خشکسالی انباشته شده را نمی کند و منابع آبی 
دشت کاشان و آران وبیدگل همچنان در وضعیت نامناسبی قرار دارند. وی ضمن هشدار تغییر اقلیم بیان 
کرد: منطقه کاشان و ایران مرکزی در بالاترین سطح هشدار آب و هوایی مخاطرات تغییر اقلیم قرار دارد. 
رئیس اداره هواشناسی کاشان گفت: کاشان ۱۰۰ درصد دچار خشکسالی شده است، به نحوی که ۸۰ درصد 
منطقه دچار خشکسالی بسیار شــدید، ۱۷.۵ درصد خشکسالی شــدید و ۲.۵ درصد دچار خشکسالی 
متوسط شده  اســت. وی با بیان اینکه از ابتدای ســال تاکنون میزان بارندگی در منطقه کاشان نسبت به 
مشابه سال گذشته ۶۰ درصد و نسبت به بلندمدت ۸۵ درصد کاهش داشته است، ادامه داد: حتی اگر در 

زمستان بارندگی خوبی داشته باشیم، کمبودهای بارندگی در پاییز جبران نمی شود.
ارغوانی بر اهمیت تغییر الگوی کشــت و عدم کشــت و کار محصولات آب بر، عدم استقرار صنایع آب بر و 
مدیریت منابع آبی تأکید کرد و یکی از دلایل شــدت آلودگی هوا در کاشــان را بخاطر خشکسالی و عدم 

رطوبت کافی خاک در منطقه دانست.
رئیس اداره هواشناسی کاشان متذکر شد: کشاورزان، مدیران و مسئولان باید با توجه به وضعیت موجود، 

نسبت به مدیریت صحیح منابع آبی و کشاورزی اقدام کنند، چراکه بخشی از مسائل پیش آمده به دلیل 
تغییر اقلیم به واسطه دخالت انسان در طبیعت بوده است.

سهم ۶۰ درصدی سوخت وسایل نقلیه در آلودگی کاشان
سرپرست فرمانداری ویژه کاشان نیز در این باره می گوید: با توجه به بررسی های قبلی در حدود ۶۰ درصد 
آلودگی هوای کاشان در زمینه سوخت وســایل نقلیه متحرک اســت. مجتبی راعی اظهار کرد: افزایش 
خودروها و موتورســیکلت طی ســال های اخیر در کنار صنایع آلاینده در افزایش آلودگی هوای کاشــان 
مؤثر بوده اســت. وی ایجاد محدودیت برای فعالیت صنایع و معادن آلاینده و محدودیت ترافیکی زوج 
و فرد از درب منزل در ایام آلودگی را اقدامات موقت و مؤثر برای کنترل شرایط فعلی دانست. سرپرست 
فرمانداری ویژه کاشــان گفت: برای کاهش آلودگی باید کمیته دائمی اضطرار آلودگی به صورت مستمر 
تشکیل و راه کارهای علمی در این خصوص تهیه و بر اساس آن اجرا شود. وی در خصوص ضرورت پایش 
وضعیت هوای کاشان تصریح کرد: مشارکت همگانی در بحث پیشگیری از آلودگی هوا بسیار مهم است، 
چراکه شهروندان و مسؤولان باید در کنار هم و با همراهی برای کاهش میزان آلایندگی مشارکت داشته و 
همکاری کنند. راعی خاطرنشــان کرد: کنترل آلودگی هوا نیازمند مطالعات و برنامه عملیاتی و قانون مند 
است تا براساس آن مطابق با دستورالعمل مشخص و متناسب با شرایط شهرستان اقدام اجرایی صورت 

پذیرد که این مهم از سوی مدیریت بحران فرمانداری در حال پیگیری است.

آلودگی هوا در هنگام غروب و شب بیشتر می شود
رئیس مرکز بهداشت شهرستان کاشان در گفت وگو با خبرنگار »فارس« اظهار کرد: آلودگی هوا در هنگام 
غروب و شب بیشتر می شود و شهروندان توصیه می کنیم که گروه های حساس در این زمان از خانه خارج 
نشوند. مسعود دهقانی با اشاره به معضل وارونگی هوا در فصل سرما افزود: در این شرایط، آلودگی در شب 
افزایش می یابد و در مواقعی که شاهد سکون و ســرمای هوا هستیم، آلودگی بیشتری رخ می دهد. وی 
ادامه داد: سردی و سنگینی هوا باعث انباشت آلاینده ها می شود و آلاینده ها به سطوح پایین تر می آیند و 
اگر شرایط پایداری هوا وجود داشته باشد و جابه جایی افقی نباشد، سرما باعث سنگینی هوا و افزایش 

آلودگی در شب می شود.
رئیس مرکز بهداشت شهرستان کاشان گفت: کودکان کمتر از پنج سال، سالمندان بالاتر از ۶۵ سال، افراد 
دارای بیماری های تنفسی، قلبی و عروقی، آلرژی، مبتلایان به ســندرم متابولیک و زنان باردار بیشتر از 
سایر افراد تحت تأثیر آلودگی هوا و ذرات معلق قرار دارند. وی با اشاره به اهمیت مصرف مکمل ویتامین 
D گفت: ویتامین D به عنوان تقویت کننده سیستم ایمنی نقش مهمی در مقابله با اثرات آلودگی هوا دارد.

دهقانی کلسیم موجود در شــیر را منجر به کاهش جذب سرب و سایر فلزات ســنگین موجود در هوای 
آلوده دانست و توصیه کرد: در شرایط آلودگی هوا از شیر کم چرب استفاده شود، چراکه دریافت اسیدهای 
چرب اشباع موجود در فرآورده های لبنی پرچرب می تواند در کاهش کارایی سیستم ایمنی دخالت کرده 

و موجب گسترش بیماری های ریوی در هوای آلوده شود.

سرپرســت فرمانداری خوروبیابانــک گفت: اداره 
ثبت احوال این شهرســتان علاوه بر فرسوده بودن 

ساختمان آن کمبود نیرو دارد.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، علی اصغر ایرجی 
در دیدار با مدیــر کل ثبت احوال اســتان اصفهان 
مهمترین دغدغه و مشــکلات خدمات رسانی این 
اداره را کمبود نیروی انســانی بیان کــرد و افزود: 
با وجود این، ســعی شــده با افزایش حجم کاری 
نیرو های موجود خللی در ارائه خدمات ثبت احوال 
به مراجعان ایجاد نشــود. سرپرســت فرمانداری 
خوروبیابانک همچنیــن بر توجه بــه نیاز ها و رفع 
مشــکلات اداره ثبت احوال این شهرستان، تأمین 

نیروی انسانی و تجهیز امکانات در راستای خدمات 
رسانی هر چه بهتر این اداره به مردم شهرستان تأکید 
کرد. مدیر کل ثبت احوال استان اصفهان نیز در این 

دیدار گفت: برنامه ریزی در همــه زمینه ها نیازمند 
داشــتن اطلاعات جمعیتی و هویتی است که ثبت 
احوال توانســته با هدف گذاری خود پیشرفت های 

قابل توجهی در این زمینه داشته باشد.
مجتبــی یکتامنــش همچنیــن بــا تشــریح 
مأموریت های جدید ســازمان ثبت احوال کشــور، 
فراهم سازی زیرســاخت ها، تجهیزات و امکانات 
ســخت افزاری و نرم افزاری در ادارات ثبت احوال 
استان را مهم برشــمرد و اظهار کرد: یکی از اهداف 
بازدید و ســفر به شهرســتان ها بررسی مشکلات 
واحد های تابعه اســت و پس از برنامــه ریزی بر 

اساس اولویت ها در رفع موانع تلاش می کنیم.

سرپرست فرمانداری خوروبیابانک عنوان کرد

ثبت احوال خوروبیابانک، نیازمند نیروی انسانی جدید

رئیس اداره برق کاشان از اجرای ۲۰ میلیاردی طرح توسعه حوزه برق در کاشان خبر داد. شاپور حدادی در گفت وگو با »تسنیم«، با بیان اینکه طرح های توسعه برق 
کاشان در حال اجرا است، اظهار کرد: در ادامه طرح های تقویت شبکه توزیع برق در شهرستان کاشان پروژه نصب ترانس ها در این شهرستان پیگیری می شود. 
وی در بیان جزییات طرح های توسعه حوزه توزیع برق کاشان افزود: طرح تعدیل بار ترانس های بلوار چمران کوچه امام رضا)ع( با نصب دو دستگاه ترانس ۱۶۰ 
و ۲۰۰ کاوآ و جابه جایی یک دستگاه ترانس ۳۱۵ کاوآ از جمله این طرح ها است. رئیس اداره برق شهرستان کاشان با اشاره به احداث شبکه فشار متوسط به طول 
تقریبی یک کیلومتر، خاطرنشان کرد: احداث شبکه فشــار ضعیف به طول تقریبی دو کیلومتر با هزینه ای بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال اجرا شد. وی با بیان اینکه این 
طرح با هدف پایداری شبکه برق در پیک بار تابستان ۱۴۰۴ با نصب این سه دســتگاه ترانس و کابل کشی های مذکور انجام شد. گفت: در سال جاری به صورت 
میانگین هر دو روز کاری یک دستگاه ترانس در شبکه توزیع برق کاشان تعویض، جابه جا و یا نصب شده که آمار قابل توجهی از نصب و راه اندازی ترانس در منطقه 

کاشان را در برداشته است.

خبر روزاجرای ۲۰ میلیارد ریالی طرح توسعه حوزه برق در کاشان

عکس خبر

تولید صفحه های مسی 
قالب های ریختگری 
پیوسته در نجف آباد

بــرای اولیــن بــار در کشــور یــک 
شــرکت تولیدی صنعتــی در نجف 
آبــاد صفحه های مســی قالب های 
ریختگری پیوسته را تولید کرده است.

 ۲۳ انشعاب آب غیرمجاز در 
بادرود قطع شد

رئیس اداره آبفای بادرود با اشاره به شناسایی 
انشعاب غیرمجاز در بادرود، گفت: در راستای 
حفظ منابع آب و مدیریــت بهینه مصرف، در 
۹ ماه اخیر تعداد ۲۳ مورد انشــعاب غیرمجاز 
آب در منطقه بادرود شناســایی و قطع شــد. 
علیرضا کیوان در گفت وگو با »تســنیم« اظهار 
کرد: این انشــعاب غیرمجاز موجب هدررفت 
بخش قابل توجهی از منابع آبی منطقه می شد. 
وی با بیان اینکه فشــار زیادی بر شبکه توزیع 
وارد کرده بود، خاطرنشــان کرد: برخورد با این 
موارد، بخشــی از تلاش ها بــرای اطمینان از 
دسترسی عادلانه و پایدار شــهروندان به آب 
اســت و در این زمینه هیچ مماشــات وجود 
ندارد. کیوان ضمن تأکید بــر لزوم اخذ مجوز 
انشــعابات آب تصریح کرد: از کشــاورزان و 
باغداران منطقه بادرود خواسته  شده است تا 
نسبت به دریافت انشعابات قانونی اقدام کرده 
و از هرگونه استفاده غیرمجاز خودداری کنند. 
رئیس اداره آبفای بادرود تأکید کرد: شهروندان 
می توانند گزارشات مربوط به موارد مشابه را از 
طریق سامانه های ارتباطی در اختیار مسئولان 
آبفا قرار دهند که این اقدام نشــان دهنده عزم 
جدی مسئولان در مقابله با انشعابات غیرمجاز 
و حفظ منابع ارزشــمند آب در منطقه بادرود 
است. کیوان در ادامه از پایان شستشوی پنج 
مخزن ذخیره آب شرب روستایی منطقه بادرود 
خبر داد و گفت: در راستای ارتقای کیفیت آب 
شرب و تأمین سلامت شــهروندان، عملیات 
گندزدایی و شستشوی مخازن آب شهر بادرود 
با موفقیت انجام شد. وی افزود: این عملیات 
تحت نظارت کارشناسان بهداشت و با رعایت 
استانداردهای لازم به اجرا درآمد و این اقدام به 
منظور اطمینان از سلامت آب مصرفی، کاهش 
آلودگی هــای احتمالی و افزایش بهداشــت 
عمومی صورت گرفته است. وی با بیان اینکه 
شستشوی مخازن آب به صورت دوره ای انجام 
می شود تا از رسوبات و آلاینده های تجمع یافته 
در مخازن جلوگیری شــود، گفت: ۲۴۰۰ متر 
مکعب از مخازن توســط اکیپ آبفای منطقه 
 بادرود و با نظارت شــبکه بهداشت شهرستان 

شستشو و گندزدایی شد.

اخبار

استان



استاندار اصفهان:

نساجی و پوشاک یکی از زنجیره های ارزش استان اصفهان است
استاندار اصفهان گفت: یکی از زنجیره های ارزش استان اصفهان نساجی و پوشاک است. به گزارش 
»ایراسین«، مهدی جمالی نژاد در حاشیه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری استان اظهار کرد: این جلسه 
یکی از مهم ترین جلسات استان است که در آن بر حضور جدی مدیران کل دستگاه های اجرایی تأکید 
شده است؛ برگزاری مستمر این کارگروه ضروری است. وی با اشاره به محورهای مورد بررسی در این 
نشست، عنوان کرد: ارائه ساختار و شرح وظایف کارگروه و تصمیم گیری پیرامون گروه های کاری ذیل 
آن، ارائه گزارش عملکرد جذب تسهیلات اشتغال زای جز دو بند ب تبصره ۱۸ بودجه ۱۴۰۲، بررسی و اتخاذ 
تصمیم درخصوص توزیع دستگاهی تسهیلات جز دو تبصره دو سال ۱۴۰۳، ارائه گزارش اقدامات انجام 
شده پیرامون ایجاد ناحیه تخصصی پوشاک کیف و کفش، ارائه برنامه اتاق بازرگانی اصفهان درخصوص 
برگزاری نمایشگاه و همایش فرصت های سرمایه گذاری استان و همچنین ارائه محورهای اصلی لایحه 
بودجه ۱۴۰۴، موضوعات بسیار مهمی بود که در این جلسه مورد بررسی قرار گرفت. استاندار اصفهان با 
تأکید بر توجه به بانوان و فارغ التحصیلان در این کارگروه بیان کرد: متأسفانه بسیاری از افراد بدون شغل 
از قشر فارغ التحصیلان و بانوان تحصیل کرده هستند که باید با ورود به این حوزه، اشتغال جدی برای 
آنها دیده شود؛ این مسئله در زمینه کارگروه هایی که ذیل این مجموعه در استان قرار دارند عنوان شد. 
وی با بیان اینکه یکی از زنجیره های ارزش استان اصفهان نساجی و پوشاک است، گفت: مقرر شد که 
نقشه راه توسعه زنجیره ارزش پوشاک سریعاً آماده شود و وظایف و تکالیف همه کنشگران در این حوزه 
مشخص شود. جمالی نژاد افزود: اینکه چه کسی چه وظیفه ای را با کیفیت و در زمان مناسب انجام دهد 
باید مدنظر باشد؛ همچنین شاخص های ارزیابی این نقشه راه باید مشخص گردد و به صورت هفتگی 
به مشــاوران و معاون اقتصادی استاندار گزارش داده شــود. وی تأکید کرد: برنامه های عملیاتی این 
مجموعه باید در سریع ترین زمان ممکن آماده شود به گونه ای که این شهرک نساجی در دهه مبارک فجر 
آماده کلنگ زنی باشد؛ در این راستا نیاز است که زمین مورد نظر در اسرع وقت تحویل داده شود و میزان 
سرمایه گذاری مشخص گردد. استاندار اصفهان افزود: مطالعات فنی ، اقتصادی و مالی این طرح باید 
مشخص شود و زیرساخت های لازم آماده شده و در اختیار سرمایه گذار قرار گیرد. وی با اشاره به نقش 
کسب وکارهای کوچک در این شهرک تصریح کرد: ما باید به گونه ای عمل کنیم که کسب وکارهای خرد 
در حوزه نساجی نیز به این زنجیره ارزش متصل شوند. جمالی نژاد با اشاره به ورود بخش خصوصی به 
اقتصاد و سرمایه پذیری استان عنوان کرد: تسهیلاتی که از تبصره اجرایی یا تبصره دو اخیر مطرح شد مهم 
است اما برای ما ضرورت دارد که بخش خصوصی و سرمایه گذاران به پروژه های بزرگ استان وارد شده 
و آنها را پیش ببرند. وی افزود: در حوزه های صنعتی شاید این تسهیلات به اندازه کافی کارگشا نباشد 
اما در زمینه کسب وکارهای خرد و همچنین کشاورزی و برخی فعالیت های دیگر قطعاً مؤثر خواهد بود.

۲۶۳ میلیون دلار فرآورده نفتی از اصفهان صادر شد
مدیرکل گمرکات استان اصفهان از صادرات ۲۶۳ میلیون دلاری فرآورده های نفتی و پتروشیمی از این 
استان طی ۹ ماه سال جاری خبرداد. به گزارش »مهر«، رسول کوهستانی پزوه در نشست با مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشــاره به اقدامات مؤثر گمرکات استان و فعالیت کارکنان این 
مجموعه در ایام تعطیل ماننــد کرونا و آلودگی هوا، اظهار کرد: گمرکات اســتان اصفهان دارای ۵۱ انبار 
اختصاصی در سراسر استان و مجهز به دوربین های مدار بسته است. وی افزود: روزانه بین ۱۵۰ تا ۳۰۰ 
دستگاه کامیون حامل فرآورده های نفتی در گمرکات استان اصفهان نمونه برداری، ارزیابی و پلمب و به 
مقاصد صادراتی ارسال می شود. مدیرکل گمرکات استان اصفهان خاطرنشان کرد: در ۹ ماهه امسال از 
گمرکات استان اصفهان صادرات فرآورده های نفتی و محصولات پتروشیمی به ارزش ۲۶۳ میلیون دلار 
با رشد ۲۶ درصد نسبت به مدت مشابه سال قبل صورت پذیرفت. مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان طی بازدیدی سرزده به منظور نظارت بر صادرات فرآورده های نفتی از گمرک اصفهان بازدید کرد. 
منصور شیشه فروش ضمن بازدید از محوطه گمرکات اســتان اصفهان و محل ارزیابی و نمونه برداری 

فرآورده های نفتی صادراتی دستورات لازم جهت جلوگیری از بروز حوادث غیرمترقبه صادر کرد.

2 میلیارد رهن و ماهی ۱۰۰میلیون برای اجاره املاک ویلایی قدیمی در اصفهان

این خانه خیلی دور است!

جزییات آگهی های رهن و اجاره املاک ویلایی اصفهان در پلتفرم های 
آنلاین نشان می دهد با پرداخت حداقل دو میلیارد تومان ودیعه و اجاره 
ماهانه دستکم ۱۰۰میلیون تومان می توان یک خانه ویلایی با متراژ بالا 
در مناطقی مانند چهارباغ و جلفا اجاره کــرد. این املاک با وجود عمر 
بالا، بازسازی شده اند و طراحی مشابه ویلاهای لوکس پایتخت دارند.

به گزارش »ایراســین«، تعداد امــلاک ویلایی پس از فراگیر شــدن 
آپارتمان سازی در بازار مسکن کاهش چشــمگیری پیدا کرد و اکنون 
خانه های حیاط دار ســهم کوچکی از بازار اصفهان را در اختیار دارند؛ با 
این حال، بررسی آگهی های رهن و اجاره املاک مسکونی اصفهان در 
پلتفرم های آنلاین نشان می دهد تعدادی از مالکان به بازسازی املاک 
ویلایی قدیمی خود در مناطقی ماننــد چهارباغ، عباس آباد، جلفا و… 
روی آورده اند که با پرداخت بودجه حداقل دو میلیارد تومان به عنوان 
ودیعه و اجاره ماهانه دست کم ۱۰۰ میلیون تومان می توان این املاک 
ویلایی را اجاره کرد. همچنین با پرداخت بیش از ســه میلیارد تومان 
امکان رهن کامل این خانه های حیاط دار وجود دارد. متراژ بالاتر از ۳۰۰ 
مترمربع و عمر ساخت بیش از ۲۰ سال از ویژگی مشترک این املاک 
ویلایی استیجاره ای محسوب می شود. البته مالکان اقدام به بازسازی 
این خانه ها کرده اند، به طوری بیشــتر آن ها با وجود عمر بالا از طراحی 

مدرن مشابه با ویلاهای لوکس پایتخت بهره می برند.

طبق جزییــات جدیدترین آگهی های منتشــر شــده در پلتفرم های 
آنلاین املاک ویلایی لوکس اصفهان با رهن دو تا پنج میلیارد تومان 
و اجاره ماهانه چند صد میلیون تومانی به دســت مســتأجر سپرده 
می شــوند. در مقابل با پرداخت دو تا پنج میلیارد تومان امکان خرید 
یک آپارتمــان نقلی اقتصادی در بازار مســکن اصفهــان وجود دارد. 
این دســته از املاک ویلایی قدیمی به صورت دوبلکس یا تریپلکس 
بازســازی شــده اند و دارای متراژ ۳۰۰ تا ۱۰۰۰ مترمربعی با دو تا پنج 
اتاق خواب هستند. در این میان شماری از آن ها از نمای ابدی زاینده 
رود یا پل های تاریخی برخوردارند. علاوه بر این باید به فضای ســبز و 
درختان این املاک ویلایی اشاره کرد که مستأجر باید جهت نگهداری 
از درختان موجود در حیاط این املاک به مالک تضمین ارائه دهد چرا 
که مالکان مدعی اند قدمت بعضی از این درختان به بیش از ۳۰ سال 
می رسد و تأثیر بســزایی در نما و قیمت ملک دارند. خانه ویلایی ۸۰۰ 
مترمربعی در جلفا ساخت ســال ۸۰ با چهار اتاق خواب مستر با رهن 
دو میلیارد تومانی و اجاره ماهانه ۱۰۰ میلیــون تومان، خانه حیاط دار 
۳۸۰ مترمربعی در چهارباغ ساخت سال ۸۲ با سه اتاق خواب و ودیعه 
دو میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومانی به همراه کرایــه ماهانه ۳۰۰ میلیون 
تومان، خانه ویلایی ۸۰۰ مترمربعی در محدوده پل مارنان با ۳۰ سال 
عمر بنا به همراه دو اتاق خواب معمولی و دو خواب مستر و بازسازی 

شده به صورت تریپلکس با رهن چهار میلیارد تومانی و اجاره ماهانه 
۳۰۰ میلیون تومان و خانه حیاط دار ۱۰۰۰ مترمربعی در شــیخ صدوق 
ساخت سال ۷۱ با پنج اتاق خواب مســتر در کنار استخر و جکوزی با 
ودیعه پنج میلیارد تومانی و کرایه ماهانــه ۲۰۰ میلیون تومان از جمله 
آگهی های رهن و اجاره املاک ویلایی لوکس در اصفهان طی زمستان 

۱۴۰۳ محسوب می شوند.
بر اســاس جزییات آگهی های رهن و اجاره در پلتفرم های آنلاین تنها 
تعداد انگشت شماری از خانه های حیاط دار بازسازی شده در اصفهان 
به صورت رهن کامل اجاره داده می شــوند زیرا اکثر مالکان اصفهانی 
تمایل به دریافت اجاره ماهانه داشته و کمتر حاضر به تبدیل مبلغ کرایه 
به رهن هستند؛ با این حال، با در نظر گرفتن بودجه بیش از سه میلیارد 
تومان می توان تعداد محدودی از این املاک ویلایی را در اصفهان رهن 
کرد، برای مثال خانه ویلایی ۳۴۰ مترمربعی در جلفا با ۳۱ ســال عمر 
بنا به همراه چهار اتاق خواب با رهن چهار میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان 
به دست مستأجر سپرده می شود، یا خانه حیاط دار ۵۰۰ مترمربعی در 
چهارباغ احداث سال ۸۰ با پنج اتاق خواب با ودیعه سه میلیارد و ۶۰۰ 
میلیون تومانی آگهی شده اســت و یا خانه ویلایی ۶۰۰ مترمربعی در 
عباس آباد ساخت سال ۸۲ با سه اتاق خواب و چهار پارکینگ مسقف 

با رهن ۱۲ میلیارد تومانی اجاره داده می شود.

رئیس کل دادگستری استان اصفها ن به روز نبودن 
برخی قوانین و اجرا نشــدن کامل قانون را یکی از 
مهمترین چالش های عرصه تولید در استان اعلام 
کرد. به گزارش »ایرنا«، حجت الاسلام والمسلمین 
اســدا... جعفری در نشســت با مســئولان اداره 
کل تعــاون، کار و رفــاه اجتماعی، اتــاق بازرگانی، 
تأمین اجتماعی  و اداره کل امور مالیاتی اســتان در 
دادگســتری افزود: پاره ای از قوانین وجود دارد که 
سال هاست از تصویب آنها گذشته است و باید برای 
کارآمد شدن آنها با تنظیم لوایح و طرح در مجلس از 
طریق جلب نظر نخبگان، کارشناسان و متخصصان، 
اصلاح و به روزرسانی شود.  وی اظهار کرد: در فرایند 
اجرای کامل و صحیح قوانین نیز نواقصی ملاحظه 

می شود که لازم است ناظران اجرای قوانین پاسخگو 
باشند و مدیرانی هم که به وظایف قانونی خود عمل 
نمی کنند توسط دستگاه نظارتی از باب ترک فعل، 

شناسایی و به دستگاه قضایی معرفی شوند.  
 رئیس ستاد اقتصاد مقاومتی اصفهان بر ضرورت 
تشــکیل ۲ کارگروه با هدف بررســی و رفع برخی 
مشکلات واحدهای تولیدی استان نیز تأکید کرد.  
وی خاطرنشان کرد: برخی تولیدکنندگان و مؤدیان 
مالیاتی با توجه به تصمیماتی کــه در حوزه انرژی 
اتخاذ شده، دچار خســارت شــده اند که باید این 
موارد نیز پیگیری و برای جبران خسارت وارد شده، 
اقداماتــی انجام شــود.   حجت الاســلام جعفری 
تصریح کرد: با وجود میزان ورودی و موجودی بالای 
پرونده ها و حجم زیاد کار در دادگستری، قضات آگاه 
و دارای تخصص ما آماده حضور در کمســیون های 
مربوط به رفع مشــکلات تولید و سرمایه گذاری در 
اســتان هســتند.  وی تأکید کرد: یکی از مهمترین 

سیاســت های کلان نظام در ســند تحول قضایی، 
حمایت از تولیــد و ســرمایه گذاری و جلوگیری از 

تعطیلی واحدهای تولیدی است.   
 رئیس کل دادگســتری اســتان اصفهــان افزود: 
دستگاه قضایی در ستاد اقتصاد مقاومتی با جدیت 
حمایت از تولید و اشــتغال را در دســتور کار دارد و 
عملکرد این ســتاد در اســتان این مطلب را تأیید 
می کند . همه مســئولان مکلفند در تحقق منویات 
رهبر معظم انقلاب مبنی بر اســتفاده حداکثری از 
ظرفیت های فراقــوه ای در راســتای بهبود فضای 
کســب و کار، تولید و اشــتغال تلاش مؤثر داشته 
باشند.    به گزارش »ایرنا«، در پایان این نشست مقرر 
شد ۲ کارگروه تخصصی با عنوان کارگروه »حقوقی و 
قضایی« و »بررسی فرایند اجرایی« ایجاد و موظف 
به تشکیل جلسات منظم سه ماهه مشترک با  هدف 
رفع مشــکلات واحدهای تولیدی و بهبود وضعیت 

کسب و کار در استان شود.   

رئیس کل دادگستری استان و رئیس ستاد اقتصاد مقاومتی اصفهان:

اجرای ناقص قوانین از چالش های عرصه تولید در اصفهان است

خبر روز

مسکونی  ک  املا اجاره  و  رهن  ی  گهی ها آ بررسی 
اصفهان نشان می دهد تعدادی از مالکان به بازسازی 
املاک ویلایی قدیمی خود در مناطقی مانند چهارباغ، 
عباس آباد، جلفا و… روی آورده اند که با پرداخت حداقل 
 دو میلیارد تومان به عنوان ودیعه و اجاره ماهانه دستکم

 ۱۰۰ میلیون تومان می توان این املاک را اجاره کرد

 موافقت شورای نگهبان با افزایش ۲۰ درصدی دستمزد 
حقوق بگیران 

سخنگوی شورای نگهبان در نشست خبری اعلام کرد: شورای نگهبان با افزایش ۲۰ درصدی دستمزد 
حقوق بگیران در سال ۱۴۰۴ موافقت کرد. به گزارش خبرنگار »دانشجو«، هادی طحان نظیف گفت: 
سقف مالیاتی ۷۰۰۰ میلیارد ریالی برای اشخاص حقوقی و ۷۰۰ میلیارد ریالی برای اشخاص حقیقی 
مغایر با موازین شرع و قانون اساسی شناخته شد. شورای نگهبان به کلیت مالیات یک درصدی برای 
خودروهای وانت دوکابین با قیمت روز بالای ۵۰ میلیارد ریال ایرادی نداشــت. وی افزود: حکمی در 
بند »ت« تبصره یک داریم در مورد مالیات ســالانه خودروهای لوکس که راجع به خودروهای وانت 
دوکابین با قیمت روز بالای ۵۰ میلیارد ریال است که مشمول مالیات سالانه به نرخ یک درصد هستند. 
این حکم در بودجه سال های قبل هم می آمد و شورای نگهبان نسبت به کلیت آن ایرادی ندارد. فقط 
یک اشکالی نسبت به مدیریت حق دادخواهی اشخاص به مراجع قضایی که در اصل در جهت صیانت 
از حق دادخواهی مؤدیان مالیاتی بود که این اشکال به این قسمت گرفته شد که با اصلاحی که مجلس 
انجام می دهد این اشکال هم برطرف خواهد شد. طحان نظیف گفت: نسبت به بحث بند »ر« همین 
تبصره یعنی بحث واردات خودرو و تخصیص ارز برای این موضوع ما در شورای نگهبان اشکال یا ابهامی 
نداشتیم. ایرادی را هیئت عالی نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نسبت به این مصوبه به ما 
منتقل کرد که ما هم ضمن اعلام مغایرت این موضوع را به مجلس منعکس می کنیم که این ایراد را در 
مجلس برطرف بکنند. سخنگوی شورای نگهبان افزود: معافیت مالیاتی درآمدهای تا سقف ۲۴ میلیون 
تومان مغایر با موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد. وی گفت: شورای نگهبان با افزایش تخفیف 
مالیاتی برای فرزند سوم موافقت کرد. سخنگوی شورای نگهبان گفت: مورد بعدی بند طی تبصره ۳ 
هست راجع به بحث انتقال سهمیه سوخت به کارت بانکی. این بند که امکان انتقال سهمیه سوخت 
را از کارت ســوخت به کارت بانکی پیش بینی کرده که این موضوع هم در شورای نگهبان مورد بررسی 
قرار گرفت و خلاف موازین شرع و قانون اساســی شناخته نشد. طحان نظیف در ادامه افزود: تبصره 
۱۲ که موضوع آن حقوق و دستمزد است، در این تبصره افزایش حقوق گروه های مختلف حقوق بگیر 
در سال ۱۴۰۴ به میزان ۲۰ درصد پیش بینی شده است. با بررسی هایی که در شورای نگهبان داشتیم، 
این موضوع نیز خلاف موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد و افزایش ضریب حقوق سال آینده 
۲۰ درصد با مجوز مجلس می تواند باشد. سخنگوی شورای نگهبان گفت: حقوق بازنشستگان، وظیفه 
بگیران صندوق های بازنشستگی کشــوری و لشکری و ســایر صندوق های بازنشستگی وابسته به 
دستگاه های اجرایی در سال ۱۴۰۴ به میزان ۲۰ درصد افزایش خواهد یافت. وی افزود: با بررسی هایی 
که ما داشتیم، این موضوع نیز خلاف موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد. طحان نظیف گفت: 
مورد بعدی بحث مستمری مددجویان کمیته امداد امام خمینی)ره( و سازمان بهزیستی بود که این 
موضوع هم در مصوبه مجلس به میزان ۴۰ درصد افزایش پیدا می کند. با بررسی هایی که ما داشتیم، 
این موضوع نیز خلاف موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد. سخنگوی شورای نگهبان ادامه داد: در 
صورت درخواست سرپرستان خانوار مشمول یارانه نقدی، این عزیزان می توانند از کالابرگ الکترونیکی 
استفاده کنند. این موضوع در مصوبه مجلس پیش بینی شده و با بررسی هایی که ما داشتیم، خلاف 

موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد.

واریز وام ۳۰ میلیونی برای گروهی از بازنشستگان کارگری
این هفته، وام ضروری برای تعدادی از بازنشســتگان کارگری واریز می شود. جمعی از بازنشستگان 
کارگری در تماس با »ایلنا«، از دریافت پیامک واریز وام خبر دادند. از قرار، برای تعدادی از بازنشستگان 
پیامک آمده که وام ۳۰ میلیون تومانی در حال واریز است. سازمان تأمین اجتماعی با تأیید واریز وام 
برای گروهی از بازنشستگان تا پایان هفته جاری اعلام کرده؛ آن دسته از بازنشستگان و مستمری بگیران 
عزیزی که برای آنان پیامک وام قرض الحسنه ۳۰ میلیون تومانی از سوی بانک رفاه کارگران ارسال شده 

است، مبلغ ۱۰۰ هزار تومان در حساب خود موجودی داشته باشند و پاسخ پیامک مذکور را نیز ندهند. 

با مسئولان

اخبار

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان اصفهان گفت: پرونده قاچاق ۷۲ عدد مودم خارجی به ارزش ۷ میلیارد و ۷۴۸ میلیون ریال داخل بار یک کامیون در شعبه اول 
بدوی تعزیرات حکومتی شهرستان نایین رسیدگی شــد. علی اکبر مختاری در گفت وگو با »فارس« اظهار کرد: شعبه پس از بررسی پرونده و ارائه نکردن اسناد 
گمرکی تخلف قاچاق را محرز دانســته و علاوه بر ضبط کالا متخلف را نیز به پرداخت ۷ میلیارد و ۷۴۸ میلیون ریال جزای نقدی معادل ارزش کالا محکوم کرد و 
جریمه وصول شد. وی افزود: مأموران پلیس امنیت اقتصادی مستقر در ایست و بازرسی شهید شرافت نایین در بازرسی از کامیون عبوری کالای مودم ارتباطی 

خارجی قاچاق را کشف و پرونده آن را برای رسیدگی به تعزیرات حکومتی ارسال کردند.

کشف ۷۰۰ میلیونی مودم های قاچاق در نایین

زمان واریز یارانه دی ماه 
مشخص شد

طبق اطلاعات موجود از سازمان هدفمندی 
یارانه ها، واریز یارانه نقدی دی ماه در مرحله 
اول یارانه بگیران تحت پوشش کمیته امداد 
امام خمینی )ره( و سازمان بهزیستی امروز 
مبالغ مستمری خود را دریافت خواهند کرد. 
یارانه نقدی دهک های اول تا سوم در تاریخ 
۲۵ دی به ازای هر نفر ۴۰۰ هزار تومان واریز 
خواهد شد. یارانه بگیران دهک های چهارم 
تا نهم مبلغ ۳۰۰ هزار تومان یارانه خود را در 

تاریخ ۳۰ دی دریافت خواهند کرد.

عکس خبر

رئیس انجمن صنایع لوازم خانگی 
استان اصفهان:

کمبود تقاضای لوازم 
 خانگی در ۱۰ سال اخیر 

بی سابقه بوده است
رئیس انجمن صنایع لوازم خانگی اســتان 
اصفهان گفت: کمبــود تقاضای لوازم خانگی 

در ۱۰ تا ۱۵ سال اخیر بی سابقه بوده است. 
نوســانات قیمــت دلار علاوه بر فشــارهای 
اقتصادی، تأثیرات منفی زیادی بر تولیدات 

داخلی گذاشته است. 
این مشکلات، همراه با مسائل دیگری مانند 
کمبود انــرژی و ناترازی های مربوطه، باعث 
شــده تا تأمین مواد اولیه و امــکان تولید با 

دشواری های جدی مواجه شود. 
به گــزارش »اقتصادآنلایــن«، محمدعلی 
ســتاری در نشســت رؤســای تشکل های 
اقتصادی ذیل اتاق بازرگانــی اصفهان که به 
منظور بررســی مسائل و مشــکلات فعالان 
اقتصادی اســتان، تشــکیل شــد، با بیان 
اینکه مشــکلات بســیاری از تولیدکنندگان 
مشابه اســت، اظهار کرد: این روزها در بحث 
تولید، کمبود تقاضا به خوبی مشــهود است 
و با کاهش شدید مشتری روبه رو هستیم، 
کمبودی که در طول ۱۰ تا ۱۵ ســال اخیر بی 

سابقه بوده است. 
وی با بیان اینکه افزایش نرخ دلار برای همه 
تولیدکنندگان نگران کننده اســت، افزود: در 
کنار ناترازی انرژی که مشــکلات متعددی 
برای تولیدکنندگان در پی داشته است، عدم 
تأمین مواد اولیه و امکان تولید به مشکلات 

دامن می زند.
رئیس انجمن صنایع لوازم  خانگی اســتان 
اصفهان با اشاره به کاهش توان خرید مردم 
و تأثیر آن بر کاهش سرمایه گذاری بیان کرد: 
باید با رفع برخی مشکلات مانند بحث های 
مالیاتی و مشــکلاتی نظیر کمبــود برق به 
تولیدکنندگان کمک کنیم تا این کمبود تقاضا 
تاحدودی جبران شود و در عین حال در پی 
راهکارهایی برای افزایش تقاضای مشتری 

در بازار باشیم.

پنج شنبه ۲۰ دی ۱۴۰۳ / ۸ رجب  ۱۴۴۶ / ۹ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۷۳
اقتصاد
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سخنگوی میراث فرهنگی استان اصفهان:

تزیینات »مسجد سید« در حال از بین رفتن است

سخنگوی میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان 
گفت: همه تزیینات مسجد تاریخی »سید« اصفهان در اثر فرونشست 

و نبود حراست و حفاظت لازم در حال فروپاشی و از بین رفتن است.
شهرام امیری در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: علاوه بر اینکه شالوده 
مسجد سید دچار مشکل شــده، تزیینات منحصر به فرد اعم از کاشی 
و بخش های چوبی آن در حال ویرانی است. وی با بیان اینکه اداره کل 
میراث فرهنگی استان اصفهان در حفاظت از این اثر تاریخی مذهبی با 
چنین شرایط دشواری، تنهاست، اظهار کرد: مسجد سید مانند مسجد 
امام)ره( و مسجد جامع عتیق )مسجد جمعه( در اختیار ما نیست که 

مسئولیت مستقیمی در قبال آن داشته باشیم.
سخنگوی میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان 
تصریح کرد: بناهای مذهبی قبل از اینکه اداره کل میراث فرهنگی متولی 
آن ها باشــد، نهادهای متولی دیگری دارد از ایــن رو برای نگهداری و 
رسیدگی به وضعیت این  بناها در وهله نخســت باید اداره هایی چون 
اوقاف ورود پیدا کنند. امیری گفت: مسجد سید به جای یک متولی، 
دو متولی دارد اما این متولیان تاکنــون کار چندانی برای بنای مذکور 
نکرده اند. وی افزود: اگر نهادهایی مثــل اداره کل اوقاف اصفهان قرار 
است بودجه ملی برای رســیدگی به وضعیت این مسجد بگیرند، باید 

زودتر اقدام کنند نه در زمانی که این بنــای تاریخی در معرض نابودی 
قرار گرفته باشد.

سخنگوی میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان 
بیان کرد: در این شــرایط فقط توانســتیم ساختار مســجد سید را از 
فروپاشــی نجات دهیم ولی تا این لحظه هیچ کمکی حتی یک ریال 
هم به اداره کل میراث فرهنگی استان اصفهان برای این کار نشده است. 
امیری افزود: بیش از ۲۰ میلیارد ریال از ســال گذشته تا کنون در این 
بنای تاریخی هزینه کرده ایم اما شبستان ضلع جنوب غربی و گنبد خانه 
مسجد سید دچار عوارض ناشی از فرونشست شده است. سخنگوی 
میراث فرهنگی استان اصفهان با بیان اینکه مسجد سید خاص ترین 
مســجد تاریخی اصفهان در دوران قاجار است، اظهار کرد: این مسجد 
از فروپاشی مقطعی ناشی از فرونشســت زمین نجات پیدا کرده اما 
تزیینات آن در حال ریزش و متلاشی شدن و کاشی های معرق و هفت 

رنگ بسیار زیبای آن نیز در حال ویرانی است.
امیری یادآور شد: پیش تر شکاف از دیوار شبستان مسجد شروع شد، 
به کف ضلع جنوب غربی گنبدخانه انتقــال پیدا کرد، بعد از طریق دیوار 
به خود گنبد رسید و اکنون شالوده گنبد به طور کامل درگیر این شکاف 
فرونشستی اســت. ســخنگوی میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 

دستی استان اصفهان تصریح کرد: نسل اول مسجدسازی در اصفهان 
ابتدا مسجد جامع عتیق، نسل دوم، مسجد امام)ره( و به فاصله کمتری 
با آن مسجد جامع حکیم است و در ادامه، مسجد سید به عنوان نسل 
سوم قرار دارد. به گفته امیری، مسجد سید تکمیل کننده شاکله کالبد 
معماری و تزیینات وابسته به معماری در اصفهان است که امروز اینگونه 

و به طور نابسامان و نامطلوب از آن نگهداری می شود.
به گزارش »ایرنا«، مسجد سید یکی از مســاجد اصفهان است که در 
دوران قاجار توسط محمدباقر شــفتی از روحانیون بزرگ اصفهان و از 
مراجع عالی قدر تشیع در زمان خود ساخته شد و از مساجد اصلی این 
شهر به شــمار می رود. بی توجهی نســبت به بنای مسجد سید شرایط 
نامطلوبی را برای این مســجد مهم اصفهان رقم زده است؛ مرمت های 
غیر اصولی بلای جان بخش هایی از این مســجد تاریخی شده و عدم 
رسیدگی به پنجره های گره چینی و کف فرشی سبب از هم گسیختگی آنها 
شده است. این شرایط در حالی است که آثار فرونشست چون ترک ها و 
نشست های نامتقارن نیز وضعیت این مسجد را سخت تر کرده است.

مسجد سید اصفهان که از آثار تاریخی ثبت ملی شده است بیش از 8۰۰۰ 
متر مربع مساحت، چهار در اصلی، دو چهل ستون، دو شبستان بزرگ، 

یک گنبد، سه ایوان و بیش از ۴۵ حجره دارد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

باید به امکانات ملی برش استانی بزنیم
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در هشتصد و بیست و هشتمین جلسه شورای فرهنگ عمومی کشور اظهار 
کرد: در اواخر دولت دوازدهم بحث برش های استانی مطرح و مصوب شد و الان با اهتمام شورای عالی 
انقلاب فرهنگی و شوراهای فرهنگ عمومی استان ها کار به جایی رسیده که برش استانی نقشه فرهنگی ۲۰ 
استان آماده شد؛ طی کردن این مسیر خبر خوبی بود البته هیچ امر انسانی خالی از نقص نیست. به گزارش 
»ایمنا«، سیدعباس صالحی گفت: به سهم خودم برای طی شدن گام هایی که مسیر فرهنگی استانی را 
نمایان می کند قدردان دبیرخانه شــورای عالی انقلاب فرهنگی و شوراهای فرهنگ عمومی در استان ها 
هستم که با تلاش نخبگانی و مدیریتی این مهم را انجام دادند که بر این اساس ضمن تعیین ۵ مسئله 
اصلی فرهنگی در هر استان، به الزامات و اقدامات اجرایی حل مسائل پرداخته شده است. وی گفت: باید 
توجه داشته باشیم هم افزایی استان ها در مسائل مشترک هم در ایده ها و هم در اقدامات راهگشاست، 
شورای فرهنگ عمومی وظیفه دارد تا در مسائل مشــترک، خط های ارتباطی نظری و اقدامی ایجاد کند 
چراکه سهم قابل توجهی از این مسائل در محورهای کلان و ریز مسائل مشترک هستند. صالحی تصریح 
کرد: باید به وسیله بودجه های استانی به عملی شدن مقدمات اجرایی کمک کرد و اقدامات سازمانی و 
جمعی اعضای شورای فرهنگ عمومی استان ها را ترکیب کنیم تا هم افزایی در امور ایجاد شود. هم چنین 
باید به امکانات ملی هم برش اســتانی بزنیم. وی گفت: ترکیب امکانات ملی، استانی و مساعدت های 
ویژه سازمان برنامه و بودجه در برش استانی نقشه فرهنگی می تواند به اجرای برش استانی کمک کند تا 
شاهد اجرایی شدن این مصوبات باشیم. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه اگر اسناد نوشته شده 
مراقبت های نظارتی بیشتری داشته باشد مشکلاتشان در مقام اجرا کمتر می شود، افزود: چند لایه نظارتی 
داریم که می توان به آن توجه کرد؛ نخست اینکه هریک از اعضای حاضر در شورا رابطِ یک استان باشند که 
لایه نظارتی است. این خط ارتباطی مستمر، حتماً برای بررسی روند اقدام، مشکلات و راه حل یابی مؤثر 
است. صالحی تصریح کرد: لایه نظارتی دوم به دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی مربوط می شود و باید اداره 
مشخصی برای نظارت بر اجرای نقشه های مهندسی فرهنگی درنظر گرفته شود و گزارش گیری پیوسته 
داشته باشد. مرحله دیگر نظارت عالی شورای عالی انقلاب فرهنگی بر اجرایی شدن برش های استانی 

است تا سه لایه نظارتی خط ارتباطی پیوسته با هم داشته باشند.

اجرای ۲۲۱ طرح مرمتی و مطالعاتی میراث در استان اصفهان
 اجرای ۲۲۱ طرح مرمتی، مطالعاتی و پژوهشی میراث فرهنگی اســتان اصفهان در دستور کار قرار دارد. 
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان گفت: با توجه به نیاز های مرمتی 
آثار تاریخی اصفهان از ابتدای امسال تلاش شده تا برنامه ریزی لازم به منظور جذب بودجه های استانی و 
ملی به منظور مرمت آثار تاریخی در دستور کار این اداره کل قرار گیرد. امیر کرم زاده گفت: در این مدت ۲۲۱ 
طرح مرمتی و مطالعاتی و پژوهشی در حوزه مرمت آثار تاریخی در استان منعقد و تلاش شد تا تمامی این 
طرح های مرمتی در نیمه اول امسال آغاز شود. وی ادامه داد: طرح های بزرگی همچون مرمت کمربند گنبد 
مسجد امام )ره(، مرحله سوم مرمت گنبد مسجد شیخ لطف ا...، مرمت مساجد تاریخی در شهرستان های 
مختلف استان، عملیات مرمت نقاشی های کاخ عالی قاپو و همچنین عملیات تکمیلی مرمت ایوان کاخ 

چهلستون ازجمله مهم ترین طرح های مرمتی 8 ماه اخیر بوده است.

مجوز یک اقامتگاه سنتی در  آران و بیدگل لغو شد
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان اظهار کرد: متأسفانه 
مجوز بهره برداری یکی از واحدهای اقامتی و سنتی در شهرستان آران و بیدگل به دلیل تخلف لغو شد. به 
گزارش »مهر«، علیرضا حبیبی گفت: در پی اعتراض همســایه های این واحد اقامتی و سنتی و گزارش 
ارسالی ستاد امربه معروف شهرستان به این اداره کل مبنی بر تخلف و اقدامات نامتعارف در ایام شهادت 

حضرت فاطمه)س(، مجوز بهره برداری این اقامتگاه سنتی لغو شد.

با مسئولان

سخنگوی میراث فرهنگی اصفهان با بیان اینکه مسجد 
سید خاص ترین مسجد تاریخی اصفهان در دوران 
قاجار است، اظهار کرد: این مسجد از فروپاشی مقطعی 
ناشی از فرونشست زمین نجات پیدا کرده اما تزیینات 
آن در حال ریزش و متلاشی شدن و کاشی های معرق 

و هفت رنگ بسیار زیبای آن نیز در حال ویرانی است

اســتان اصفهان، با تاریخچه ای غنی و فرهنگی پربار، یکــی از مقاصد اصلی 
گردشــگری در ایران به شــمار می آیــد. همچنیــن، صنایع دســتی متنوع، 
غذاهای محلی و مهمان نوازی مردم اصفهان، تجربــه ای منحصر به فرد برای 
بازدیدکنندگان فراهم مــی آورد. به گزارش »فارس«، صنعت گردشــگری در 
شهرســتان های اســتان اصفهان هم به عنوان یکــی از مهم ترین بخش های 
اقتصادی و فرهنگی این منطقه، نقش بســزایی در جذب گردشگران و توسعه 

محلی ایفــا می کند. با توجــه به پتانســیل های موجود، ســرمایه گذاری در 
زیرساخت ها و خدمات گردشــگری می تواند به رشد و رونق هر چه بیشتر این 

صنعت کمک کند. 
کارشناس گردشگری و میراث فرهنگی استان اصفهان در گفت و گو با »فارس« 
اظهار کرد: ســازمان میراث فرهنگی صنایع دستی و گردشــگری، مانند یک 
پرنده ای با دو بال اســت که یکی از بال ها بخش خصوصی اســت و شــامل 
اتحادیه هایی مثل جامعــه هتل داران، اتحادیه دفاتر گردشــگری، راهنمایان 
گردشگری و اتحادیه صنایع دستی است و بال دیگر بر محوریت مردم است. 
ســید محمدهادی احمدی طبا افزود: بدنه مدیریتی میراث فرهنگی استان 
اصفهان باید از مرکز استان جدا شود و به صورت شورای مدیران در شهرستان ها 
حضور پیدا کند. این اتفاق رشــد و توسعه پایدار گردشــگری را در پی خواهد 
داشت. وی بیان کرد: همیشــه نباید ســاختار مدیریتی دولت، حمایت های 
مالی باشــد و یا اینکه همه چیز در اختیار دولت باشــد. یکی از اتفاقات خوبی 
که می تواند گردشــگری اســتان را متحول کنــد، حمایت معنــوی مجموعه 

دولت از فعالان این حوزه است. این کارشــناس با تأکید بر برگزاری جلسات 
فعالان حوزه های مختلف از جمله صنایع دســتی، گردشگری و هتل داری در 
شهرستان مورد نظر افزود: وقتی که فعالان این حوزه ببینند که ساختار دولت 
به این مجموعه احترام می گذارد، اتفاقات خوبی رقــم می خورد. اگر در حوزه 
گردشگری، برگزاری جلسات شورای معاونان میراث فرهنگی استان، شهر به 
شهر و شهرستان به شهرســتان اتفاق بیافتد، باعث می شود که این بدنه فعال 
شود و به دنبال آن دو بال هم فعال خواهد شد. وی افزود: گردشگران دوست 
دارند به خانه های سنتی یا بوم گردی بروند، از این رو می توان با برنامه ریزی و 
گسترش خانه ها، هتل ها و اقامتگاه بوم گردی، گردشگری را رونق داد. اقامتگاه 
بوم گردی با هزینه کمتر برای گردشــگر داخلی به صرفه  است. می توان در هر 
روســتا دو یا ســه خانه بوم گردی ایجاد کرد و با حلقه واسطه بین گردشگری 
و جامعه هتل داران و اقامتگاه بوم گــردی، اتفاقات بهتری رقم زد. احمدی طبا 
با تأکید بر تولید محتوا در حوزه گردشــگری و تعامل با رسانه خاطرنشان کرد: 
متأسفانه در حوزه گردشگری با محوریت رسانه، تولید محتوا و تبلیغات ضعیف 

کار کرده ایم. با برنامه ریزی در قالب یک طرح یکسان گردشگری در کل استان 
می توان آثار تاریخی گردشگری و صنایع دستی را معرفی کرد. این کارشناس 
گردشگری گفت: شهرستان اردستان با مجموعه نماهنگ های »اردستان سرای 
من« با ۲۴ قسمت یک دقیقه ای، آثار تاریخی، فضای گردشگری روستایی و آثار 
ناملموس میراث فرهنگی را معرفی کرده تا علاقه مندان به حوزه های مختلف 
بدانند که در این منطقه از استان اصفهان چه محورهای فرهنگی و گردشگری 
وجود دارد. وی افزود: خانه های تاریخی در شهر تاریخی زواره در حال تخریب 
بود. سال ۱۳8۷، انجمن دوســتداران میراث فرهنگی شــهر تاریخی زواره با 
حضور تعدادی از جوانان تأسیس شد و از ســال ۱۳8۹ مردم شروع به مرمت 
کردن خانه های تاریخی  کردند. تا قبل از سال ۱۳88 در این شهر بوم گردی، هتل 
ســنتی، اقامتگاه و رستوران مناسبی برای گردشــگران نداشتیم. احمدی طبا 
خاطرنشان کرد: سال ۱۳۹۰، اولین بوم گردی در شهر تاریخی زواره افتتاح شد. 
همچنین بیش از ۱۵ خانه تاریخی با بودجه شــخصی صاحبخانه مرمت شد. 
این اتفاقات جایگاه سمن ها را می رساند که با جلسات فصلی با مدیر کل میراث 
فرهنگی و همگرایی بین سمن ها گردشگری را رونق می داد. اما متأسفانه این 
اتفاق هم کمرنگ شد و ارتباطات بسیار ضعیف شده است. با تقویت سمن ها 

می توان اتفاقات خوب رقم زد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان از ثبت نام و شرکت 6۷۷6 نفر 
متقاضی دریافت گواهینامه استانداردهای مهارتی در اولین آزمون جامع فرهنگ 
و هنر اســتان اصفهان خبر داد. به گزارش »ایرنا«، آزمون جامع استانداردهای 
مهارتی بخش فرهنگ و هنر، هرساله با حضور علاقه مندان به رشته های هنری 
برگزار شــده و هنرجویان پس از طی مراحل آموزش برای استانداردســازی در 
این آزمون شرکت و در صورت قبولی موفق به اخذ مدرک می شوند. سیدمهدی 
سیدین نیا در گفت و گو با »ایرنا« افزود: این آزمون که از روز سه شنبه ۱8 دی آغاز 
شد و تا ۲۱ دی ماه ادامه دارد، در دو بخش نظری و عملی برای رشته های رایانه و 
گرافیک در هنرستان هنرهای زیبای اصفهان برگزار می شود. وی اظهار کرد: ۳۹۵6 

نفر در آزمون نظری و ۲8۲۰ نفر در آزمون عملی شرکت کرده اند. سیدین نیا گفت: 
همزمان با آزمون جامع، آزمون ادواری کار و دانش نیز از روز سه شنبه تا ۲۱ دی ماه 
سال جاری در استان اصفهان برگزار می شود که ۴۴۵ نفر برای شرکت در آن ثبت 
نام کردند. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی اســتان اصفهان افزود: آزمون های 
ادواری کار و دانش در هنرســتان هنرهای زیبای اصفهان و 6 حوزه شهرستانی 
شامل آران و بیدگل، کاشان، نطنز، مبارکه، نجف آباد و گلپایگان برگزار می شود. به 
گزارش »ایرنا«، نخستین آزمون جامع مهارتی سال تحصیلی ۱۴۰۳-۱۴۰۴و چهل 
و پنجمین آزمون ادواری بخش فرهنگ و هنر در دو بخش عملی و نظری دی ماه 

جاری در ۹۰ حوزه امتحانی در ۳۱ استان کشور برگزار می شود.

یک کشــاورز اهل ترکیه یک موزاییک بــزرگ رومی را هنگام کاشــتن درختان 
گیلاس پیدا کرد.

به گزارش »ایسنا«، اواخر سال گذشته میلادی بود که یک کشاورز در شرق ترکیه 
هنگام کاشتن درختان گیلاس، یک موزاییک کمیاب و سالم رومی را کشف کرد. 
باستان شناســان معتقدند این موزاییک که تقریباً ۹ کیلومتر مربع وسعت دارد، 

بزرگ ترین نمونه در نوع خود است که تا کنون در این کشور کشف شده است.
گمان می رود این موزاییک که صدها ســال زیر ۵۰ ســانتی متر خاک سطحی 
سست در روستای سالکایا در استان الازیغ واقع در ۴8۰ کیلومتری شرق آنکارا 
مدفون شده بود، در اواخر قرن ســوم میلادی )حدود ۱۷۰۰ سال پیش( ساخته 

شده باشند.

به گفته باستان شناسان ممکن است موزاییک های بزرگ تری در نقطه دیگری 
از ترکیه وجود داشته باشــد، اما آن موزاییک ها الگوهای هندسی یا موضوعات 

اساطیری را به تصویر می کشند.
موزاییکی که اخیراً کشــف شــده اســت یک پلنگ کمیاب آناتولی را به تصویر 
می کشــد. در این موزاییک مجموعه ای از صحنه های شکار از جمله کمین کردن 
یک شیر برای یک بز، شکار یک شترمرغ توسط یک پلنگ به تصویر کشیده شده 
است. کشاورزی که این موزاییک ها را کشف کرده است، زمین را خریداری کرده و 
روند کاشت نهال گیلاس را در سال ۲۰۲۳ آغاز کرده بود. او در سپتامبر سال گذشته 
میلادی این موزائیک ها را هنگام حفاری زمین پیدا کرد و موضوع را به مسئولان 

موزه دولتی الازیغ اطلاع داد.

نصف جهان، در جستجوی رونق و توسعه پایدار در گردشگری

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان: 

6776 نفر در آزمون جامع فرهنگ و هنر اصفهان شرکت کردند
کشف تاریخی یک کشاورز هنگام کاشت درخت گیلاس

پنج شنبه ۲۰ دی ۱۴۰۳ / ۸ رجب  ۱۴۴6 / ۹ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲7۳

تحدید حدود اختصاصی
10/248 شــماره نامــه : 140385602024010813-1403/10/16 چــون تحدید حدود 
ششــدانگ یک باب مغازه به مساحت 35/42 متر مربع به شــماره  پلاک ثبتی  5648 
فرعی از 4483 اصلی در قطعه 21 مســتثنیات پلاک شماره 151 فرعی از 4483 اصلی 
واقع در بخش 5 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتی به نام مرضیه  آقاجان دســتجردی 
فرزند قربانعلی  در جریان ثبت است تاکنون به عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت 
اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز شنبه 
مورخ 1403/11/13 ساعت 9 صبح در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب 
این آگهی به کلیه مجاورین اخطــار می گردد که در روز و ســاعت مقرر در این آگهی 
در محل حضور یابنــد و اعتراضات مالکین یا مجاورین مطابق مــاده 20 قانون ثبت از 
تاریخ تنظیم صــورت مجلس تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد و طبق تبصره 2 
ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترضین ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض به این اداره با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی 

 گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم نمایید. تاریخ انتشار: 1403/10/20  
م الف: 1860431 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

تحدید حدود اختصاصی
10/249 شــماره نامــه : 140385602024010920-1403/10/18 چــون تحدید حدود 
ششــدانگ یک قطعه زمین کشــاورزی بدون درج اعیانی و با کاربری کشــاورزی  به 
مساحت 140/40 متر مربع به شــماره  پلاک ثبتی  4348/3110 مفروزی از 4348/850   
واقع در بخش 5 ثبت اصفهان که طبــق پرونده ثبتی به نام علیرضا عســگری فرزند 
 تیمورخان در جریان ثبت است و به علت عدم حضور متقاضی ثبت به عمل نیامده اینک
 بنا به دســتور قســمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبــق تقاضای نامبــرده تحدید 
حدود پلاک مرقــوم در روز شــنبه مــورخ 1403/11/13 ســاعت 9 صبــح در محل 
 شــروع و به عمل خواهد آمــد، لذا بــه موجب این آگهی بــه کلیــه مجاورین اخطار 
می گردد که در روز و ســاعت مقرر در ایــن آگهی در محل حضور یابنــد و اعتراضات 
مالکین یــا مجاورین مطابق مــاده 20 قانون ثبــت از تاریخ تنظیــم صورت مجلس 

تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد و طبــق تبصره 2 ماده واحــده قانون تعیین 
تکلیف پرونده هــای معترضی ثبــت معترضین ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم 
اعتراض بــه ایــن اداره با تقدیــم دادخواســت به مرجــع ذیصلاح قضائــی گواهی 
 تقدیم دادخواســت را اخذ و به این اداره تســلیم نمایید. تاریخ انتشــار: 1403/10/20  

م الف: 1862596 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
نظریه رد درخواست افراز

10/250 آگهی نظریه رد درخواســت افراز پلاک ثبتی 415 فرعی از 51- اصلی واقع در 
بخش9 ثبت نطنز، نظر به اینکه خواهان آقای علی غلامحســینی فرزند محمد احد از 
مالکین مشاعی ششــدانگ پلاک ثبتی شماره 415 فرعی از شــماره 51- اصلی واقع 
در رهن جزء بخش 9 حوزه ثبتی شهرســتان نطنز تقاضای افراز ســهم خود از پلاک 
مرقوم را به طرفیت ســایر مالکین مشــاعی )غلامعلی صالح کنــدزی و فرزانه صالح 
کندزی و محمد علی صالح کندزی و مرتضی صالح کندزی( باین اداره تســلیم نموده و 
نماینده ثبت با استعلام از دفتر املاک گواهی نموده ســابقه ای از صدور سند مالکیت 

معارض نداشته و در وقت مقرر شده در اخطاریه شــماره 140185602033006875 مورخ 
1401/11/24 نقشه بردار، نقشه افرازی را ترسیم و طی نامه شماره 140285602033000320 
مورخ 1402/01/29 به شــهرداری نطنز ارســال و شــهرداری نطنز برابر جوابیه شماره 
 1859/03450 مورخ 1403/03/06 افراز ملک مرقوم را مقدور ندانســته فلذا با استناد به 
مادتین 5 و 6 آئین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاعی مصوب آبان ماه سال 1357 
شمسی تصمیم به رد درخواست افراز پلاک فوق الذکر بشماره 140385602033003038 
 مــورخ 1403/07/19 صــادر گردیــده و چــون خواهان اعــلام نموده کــه از آدرس
  خوانــدگان فــوق الذکــر اطلاعــی نــدارد، مراتــب در یکــی از صفحــات اصلی

 روزنامــه کثیرالانتشــار آگهی می گردد. لــذا این آگهــی بمنزله ابــلاغ واقعی بوده 
 تا چنانچــه نامبردگان فوق الذکر نســبت به نظریــه مزبور اعتراضــی دارند اعتراض
 خود را ظــرف مدت ده روز از تاریخ نشــر این آگهی به دادگســتری شهرســتان نطنز 
 تســلیم نمایند. م الف: 1861751 رحمت اله شــاهدی رئیس ثبت اسناد و املاک 

نطنز 



استاندار اصفهان: 

ائمه جمعه به امیدآفرینی در جامعه بپردازند
استاندار اصفهان گفت: ائمه جمعه باید در خطبه های خود به افزایش امیدواری مردم توجه ویژه داشته 
باشند. به گزارش خبرنگار »مهر«، مهدی جمالی نژاد صبح چهارشنبه در دومین گردهمایی منطقه ای 
ائمه جمعه کشور با اشاره به چالش های اقتصادی و اجتماعی استان اصفهان اظهار کرد: بهبود وضعیت 
شاخص های اقتصادی و اجتماعی مورد تأکید مدیریت استان است و در دو ماه گذشته تلاش های 
زیادی در این راستا انجام شــده و از تخصص افراد دانشــگاهی نیز بهره برداری شده است. وی به 
فرونشست امید، نشاط و اعتماد در جامعه به عنوان مهم ترین مشکل کنونی اشاره کرد و گفت: برای 
پیشرفت باید یأس و ناامیدی را کنار گذاشت؛ بسیاری از مسائل موجود راهکار دارند و نباید به ناامیدی 
دامن زد. استاندار اصفهان افزود: لازم است که مسئولان امیدواری و اعتماد به نفس لازم را برای حل 
مشکلات داشته باشند و این امید را در جامعه نیز ترویج دهند. وی همچنین بر لزوم مشارکت مردم 
در حل مشکلات تأکید کرد و گفت: اگر مردم به مجموعه مدیریتی اعتماد نکنند، تغییرات مثبت حاصل 
نخواهد شد؛ آنها باید برای تحقق برنامه های کوتاه مدت و بلندمدت رفع مشکلات با مدیریت استان 
همراه شوند. جمالی نژاد ادامه داد: از ائمه جمعه درخواست داریم که در خطبه های خود به افزایش 
امیدواری مردم بپردازند و برای توسعه اصفهان با مدیریت استان همکاری داشته باشند. وی تصریح 
کرد: هدف اصلی رفع مشکلات مردم است و باید با افزایش همکاری ها، آینده ای روشنی برای استان 

رقم بزنیم.

خروجی غبارگیر کارخانه ذوب آهن استاندارد نیست
سرپرست معاونت محیط زیست انســانی اداره کل حفاظت محیط زیســت استان اصفهان گفت: 
خروجی غُبارگیر کارخانه ذوب آهن استاندارد نیست و این موضوع به پیش از بروز خرابی و انتشار غبار 

غلیظ از این واحد صنعتی در روزهای اخیر، باز می گردد.
به گزارش »ایرنا«، غُبارگیر کنورتور شماره 3 ذوب آهن اصفهان یکشنبه این هفته )۱۶ دی( دچار مشکل 
و غبار غلیظی به رنگ قهوه ای از این واحد صنعتی به مدت چند ســاعت منتشر شد؛ به گفته برخی 
کارشناسان، این غبار حاوی مقادیر زیادی اکســید آهن بود که موجب تشدید آلودگی هوا می شود. 
مریم کرمانی روز گذشــته در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: در ســاعت های ابتدایی بروز مشکل در 
غبارگیر کارخانه ذوب آهن، نیروهای این واحد صنعتی برای رفع آن اقدام کردند و پس از حدود سه 

ساعت برطرف شد. 
وی تأکید کرد: اگرچه مشکل شدید انتشار غبار در آن روز برطرف شد اما پیش از این اتفاق نیز خروجی  
این غبارگیر در حد استاندارد نبود. کرمانی خاطرنشــان کرد: اخطارهای مربوط به آلودگی هوا برای 
کارخانه ذوب آهن صادر و مکاتبه های لازم در این زمینه انجام شده و این موضوع از طریق اداره حفاظت 
محیط زیست شهرستان لنجان نیز در حال پیگیری است. وی افزود: پیگیر حل این مشکل هستیم 

اما باید مراحل کار طی شود و ذوب آهن در این رابطه اقدام اساسی داشته باشد.
به گزارش »ایرنا«، نقص فنی یکی از کوره های ذوب آهن اصفهان در اواسط آذر ماه سال گذشته نیز به 
تولید گرد و غُبار اضافی در هوای اطراف این کارخانه منجر شد. به گفته مقامات حفاظت محیط زیست 
استان اصفهان و طبق نتایج پژوهش سیاهه انتشــار آلاینده های جوی، سهم ذوب آهن در آلودگی 
هوای اصفهان ۶ و در لنجان بیش از ۴۰ درصد است. کارخانه ذوب آهن به عنوان یکی از تولیدکنندگان 
بزرگ فولاد ساختمانی در شهرستان لنجان و در فاصله 3۵ کیلومتری جنوب غربی شهرستان اصفهان 
قرار دارد. غبارگیر )بگ فیلتر(، یک سیستم فیلتراسیون در صنایع از جمله ذوب آهن و کوره های ذوب 
فلزات است؛ در این سیستم هوا برای خروج باید از سطح فیلترهای کیسه ای عبور کند و در این مسیر، 
گرد و غبار به فیلترهای کیسه ای چسبیده و هوای تمیز از خروجی محفظه غبارگیر خارج شود؛ در این 
سیستم اگر اختلالی ایجاد شود، آلاینده ها به راحتی در هوا منتشر می شوند. اصفهان کمترین تعداد 
روزهای هوای پاک را در مقایسه با سایر کلانشهرهای ایران دارد در حالی که صنایع آلاینده در شعاع 
۵۰ کیلومتری آن پراکنده است و روزانه حدود یک میلیون دستگاه خودرو در این منطقه تردد می کند.

کارشناس بیماری های منتقله مرکز بهداشت استان اصفهان خبرداد

ابتلای سالانه 8000 اصفهانی به شپش

کارشــناس بیماری های منتقله مرکز بهداشــت استان اصفهان 
گفت: حدود 8۰۰۰ نفر مبتلا به شــپش در شهر اصفهان شناسایی 
شــدند. عباســعلی قاســمی در گفتگو با خبرنگار »مهر« با بیان 
اینکه شمار افراد آلوده به پدیکولوزیس )شپش( در سطح استان 
اصفهان سالانه به طور متوسط به ۲۵ هزار تا 3۰ هزار نفر می رسد، 
اظهار کرد: حدود 8۰۰۰ نفر مبتلا به شــپش در شــهر اصفهان طی 

سال گذشته شناسایی شدند. 
وی با بیان اینکه ســال جاری موارد آلودگی به شپش در اصفهان 
مشابه سال های قبل بوده و افزایش گزارش نشده است، افزود: 
آلودگی به شــپش هم در مناطق شــهری و هم مناطق روستایی 
استان وجود دارد و سالانه بیشترین میزان آلودگی در بین دانش 

آموزان مدارس گزارش می شود.
کارشــناس بیماری های منتقله از ناقلان مرکز بهداشــت استان 
اصفهان خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه حدود ۵۰ درصد جمعیت 
پنج میلیون و 3۰۰ هزار نفری استان در شهرستان اصفهان سکونت 
دارند، میزان بروز موارد آلودگی به شپش در بین جمعیت این شهر 

نسبت به میانگین کل استان کمتر است. 
قاسمی ادامه داد: برای مثال اگر در سال ۱۴۰۲ میزان بروز بیماری 
اســتان در هر صد هزار نفر جمعیت ۵۵۰ نفر بوده در شهرســتان 
اصفهان این میزان نسبت به جمعیت شهرستان 3۶۵ در هر صد 

هزار نفر جمعیت است.
وی در پاســخ به اینکه آیا آلودگی به شپش با وضعیت اقتصادی 
و یا منطقه جغرافیای محل زندگی افراد در ارتباط اســت؟ گفت: 
انســان ها با هر زمینه اقتصادی و اجتماعی، در معرض خطر ابتلا 

به شپش قرار دارند. 
کارشــناس بیماری های منتقله از ناقلان مرکز بهداشــت استان 
اصفهان ادامه داد: شــپش ســر به خصوص در مدارس ابتدایی 
ممکن اســت همه گیر شــود؛ همچنین آلودگی به شپش در نزد 

دختران بیش از پسران و در کودکان شایع تر از افراد بالغ است.
قاسمی در پاســخ به اینکه بروز شپش در اســتان به چه عواملی 
بستگی دارد و آیا کیفیت مواد شوینده و شــامپوها نیز تأثیر گذار 
است؟ خاطرنشان کرد: ممکن اســت مقاومت شپش نسبت به 
شامپوهای ضد شپش در بروز و شیوع آن مؤثر باشد اما آلودگی 
به شپش ربطی به کیفیت مواد شوینده ندارد در حالی که بهداشت 

فردی در این زمینه تأثیر گذار است. 
این کارشناس مرکز بهداشت اصفهان با بیان اینکه تماس مستقیم 
با فرد یا افراد آلوده، یکی از راه های انتقال این بیماری است، ابراز 
کرد: شپش سر در اثر تماس با اشــیای آلوده نظیر حوله، شانه، 
برس سر، کلاه و روســری، مقنعه و چادر نماز، متکا و لباس های 
خواب و... که به طور مشترک مورد استفاده قرار بگیرند، از فردی 
به فرد دیگر منتقل می شــود. همچنین به وســیله صندلی های 
سالن های اجتماعات، کلاس ها، وسایل نقلیه عمومی، کمدهای 
لباس، حمام های عمومی، رختکن اســتخرها و... شپش انتقال 

می یابد.
قاســمی با بیــان اینکه درمــان هر چه ســریع تر افــراد آلوده و 
شستشــوی مرتب ســر و بدن می تواند از بروز و ابتلا به شــپش 
جلوگیری کند، خاطرنشــان کرد: اســتفاده اختصاصی از وسایل 
شخصی مانند شــانه، لباس های زیر، ملحفه و...، حذف مرتب 
موهای زائد بــدن و کوتــاه کردن موهای ســر از دیگــر راه های 

پیشگیری از آلودگی به شپش است. 
کارشــناس بیماری های منتقله از ناقلان مرکز بهداشــت استان 
اصفهــان اضافه کــرد: باید توجه داشــت که طول مــو در میزان 
آلودگی به شپش سر تأثیری ندارد اما در حفظ بهداشت فردی و 
پیشگیری از ابتلا به ویژه در کودکان و محصلان در سنین ابتدایی 

و راهنمایی بسیار مؤثر است. 
وی خارش شــدید پوست، پوسته پوسته شــدن و ضخیم شدن 
پوســت در اثر خاراندن زیاد، التهاب و تورم و عفونــت ثانویه در 
ناحیه ریشــه مو به دلیل خاراندن شدید. بزرگی و حساس شدن 
غدد لنفاوی پشت گوش و پشت سروگردن، ایجاد کهیر ناشی از 
خونخواری شپش ســر در ناحیه گردن و بیقراری به خصوص در 

کودکان را از علائم بالینی آلودگی به این انگل برشمرد. 
این کارشــناس مرکز بهداشــت اصفهان گفت: فرد آلــوده باید 
همراه با خانواده به مراکز بهداشتی برای درمان طبق توصیه های 
بهداشــتی مراجعه کند و درمــان افراد مراجعه کننــده به صورت 

رایگان در مراکز بهداشتی انجام می شود.
قاسمی ادامه داد: شستشوی مرتب ســر با صابون، شامپو و آب 
گرم )درمورد شــپش سر(، شستشــوی لباس های فردآلوده با 
ماشین رختشویی با درجه حرارت بالای ۵۰ درجه و خشک کردن 

آنها توسط سیســتم اتوماتیک آن، اتو کردن لباس ها به خصوص 
درزهای لباس )درمورد شــپش بدن(، جوشاندن تمامی وسایل 
شــخصی آلوده )حوله، ملحفه، لباس های زیر و رو و …( در آب 
جوش به مدت چند دقیقه برای مقابله با شپش توصیه می شود.

کارشــناس بیماری های منتقله از ناقلان مرکز بهداشــت استان 
اصفهان خاطرنشــان کرد: در شپش تَن، شستشــوی منظم و یا 
پودرپاشی )با پودر گامابنزن( وســایل خواب و سایر وسایلی که 
قابل شستشو نبوده یا شستشوی آنها مشکل است، هفته ای یک 

بار و به مدت چهار هفته توصیه می شود. 
قاسمی اضافه کرد: شــامپو پرمترین یک درصد داروی انتخابی 
درمان بوده که به شکل شامپو و لوســیون در داروخانه ها موجود 

است. 
وی افزود: این شامپو فقط بر روی شــپش بالغ تأثیرگذار است 
و روی رشــک ها اثری ندارد؛ بنابراین، لازم است پس از درمان، 
اجساد شپش ها و تک تک رشک ها با شــانه دندانه ریز و آغشته 
به سرکه از موها جدا شــوند؛ لذا موها را ابتدا با حوله ای مرطوب 
و آغشته به سرکه و ترجیحاً سرکه ســفید بهداشتی به مدت 3۰ 
دقیقه مرطوب کرده، سپس با شــانه دندانه ریز آغشته به سرکه، 

موهای سر را شانه کنید. نسبت سرکه به آب باید ۵۰ به ۵۰ باشد.
به گزارش »مهر«، شپش انگل اجباری و خونخوار است؛ شپش 
انسان فقط روی بدن انسان قادر به ادامه حیات بوده و می تواند 
سر، تن و اندام تناسلی را در انســان آلوده کند. شپش سر در لابه 
لای موهای سر زندگی می کند و معمولًا مناطق عقب سر و پشت 
گوش را مورد گزش قرار می دهد. شــپش بدن در مسیر درزهای 

داخلی و چین های لباس ها زندگی می کند. 
تخم شپش، رشک نام دارد و بیضی شــکل و به شکل دانه های 
ریز ســفید دیده می شــود. شــپش ســر تخم خود را در ناحیه 
قاعده ســاق مو و شــپش تن بر روی رشــته های پارچــه و درز 
لباس ها می چســباند. شــپش ها در بدن میزبان با دمای 3۵ تا 
3۹ سانتی گراد زنده می مانند اما اگر دمای بدن میزبان پایین تر 
و یا بالاتر از دمای معمول باشــد بدن میزبــان را ترک می کنند. 
شپش ها از حیوانات به انســان منتقل نمی شوند، بنابراین سگ، 
گربه و یا هر حیوان خانگی دیگری نمی تواند منتقل کننده شپش 

به انسان باشد.

با مسئولان جامعه
پنج شنبه ۲۰ دی ۱۴۰۳ / ۸ رجب  ۱۴۴۶ / ۹ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۷۳

رئیــس اداره حفاظت محیط زیســت شهرســتان 
اردســتان از دستگیری شــکارچیان کبک و تیهوی 
وحشی در این شهرستان توسط محیط بانان خبر داد. 
حسین شواخی در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: 
در پی پایش مناطق تحت مدیریت و زیستگاه های 

طبیعی این شهرستان مأموران یگان حفاظت محیط 
زیست اردستان حین گشت و کنترل در زیستگاه های 
آزاد شهرستان )اطراف روستای آونج( از توابع بخش 
مرکزی اردستان به یک دستگاه خودرو سواری ساینا 
سفید با دو سرنشین مشکوک شــدند. وی افزود: 
پس از اقدام به ایست و بازرســی از خودرو مذکور، 
لاشــه تعداد ۱۱ قطعه کبک و تیهوی وحشــی، یک 
قبضه سلاح دو لول کالیبر ۱۲ و تعدادی فشنگ کشف 
و ضبط شــد. رئیس اداره حفاظت محیط زیســت 
شهرستان اردســتان در خصوص صدور مجوز شکار 

پرنده گفت: پروانه های صــادره صرفاً برای روزهای 
جمعه و تا تاریخ ۱۴۰3/۱۱/۰۵ جهت شکار گونه های 
کبوتر وحشی)چاهی، کوهپایه و جنگلی( در مناطق 
آزاد بوده و شــکار و صید هرگونه پرنــده در مناطق 
تحت مدیریت و قرق های اختصاصی ممنوع است. 
شواخی گفت: بر اساس جلسه شورای عالی حفاظت 
محیط زیست بهای جانوران وحشی از لحاظ مطالبه 
ضرر و زیان شــکار غیر مجاز هر قطعه کبک و تیهوی 
وحشی مبلغ ۱۱میلیون و 8۴3 هزار ریال بوده و این 

جدای از جریمه کیفری خواهد بود.

دستگیری شکارچیان متخلف با لاشه ۱۱ کبک در اردستان 

ماجرای تبدیل حمام خوابگاه به سالن مطالعه دانشجویی 
در اصفهان چیست؟

انتشار تصویری از یکی از خوابگاه های دانشــگاه صنعتی اصفهان که در آن فضای حمام به سالن 
مطالعه تبدیل شــده، واکنش های بسیاری را به همراه داشته اما مســئولان این دانشگاه تأکید 

دارند که اصل ماجرا چیز دیگری است.
به گزارش »ایرنا«، روز سه شــنبه تصویری از یک فضای شــبیه به حمام در شبکه های اجتماعی 
منتشر و ادعا شده که این مکان، حمام خوابگاه دانشجویان پسر دانشگاه صنعتی اصفهان است که 
به دلیل کمبود فضای فیزیکی به سالن مطالعه تبدیل شده است. خبرنگار »ایرنا« این موضوع را از 
مسئولان دانشگاه صنعتی اصفهان جویا شد و معاون دانشجویی این مرکز علمی تأکید کرد آنچه به 
عنوان حمام مطرح شده، در اصل کاربری حمام نداشته و در واقع فضای مورد استفاده برای انباری 
در یکی از خوابگاه های پسران بوده که در این روزهای امتحانات پایان ترم و به طور موقت به عنوان 
سالن مطالعه مورد اســتفاده قرار گرفت. مجتبی بابایی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: تبدیل این 
فضا به سالن مطالعه با توجه به درخواست دانشجویان ساکن در خوابگاه پسران دانشگاه )الغدیر( 

به منظور افزایش تعداد و ظرفیت سالن های مطالعه در ایام امتحانات پایان ترم صورت گرفت.
معاون دانشــجویی دانشــگاه صنعتی اصفهان با بیان اینکه در ابتدای این نیمسال تحصیلی به 
دلیل افزایش تعداد دانشجویان تازه وارد با توجه به بیشتر شدن ظرفیت پذیرش توسط سازمان 
سنجش با محدودیت هایی در خوابگاه ها مواجه شــدیم، اظهار کرد: جمعی از دانشجویان پسر 
دانشگاه در برنامه ای که اواسط آذر امســال به مناسبت روز دانشجو در خوابگاه الغدیر برگزار شد 
از مســئولان درخواســت کردند که در ایام امتحانات و با توجه به افزایش مراجعه دانشجویان به 
سالن های مطالعه، ظرفیت این ســالن ها در خوابگاه ها بیشتر شود. بابایی با تأکید بر اینکه همه 
خوابگاه های دختران و پسران دانشگاه صنعتی اصفهان دارای سالن مطالعه است، تصریح کرد: 
با وجود این، با توجه به افزایش تعداد دانشجویان در سال تحصیلی جاری و همچنین درخواست 
آنها برای بیشتر شدن ظرفیت ســالن های مطالعه، فضایی که در خوابگاه پسران الغدیر به عنوان 
انباری اســتفاده می شــد با فراهم شــدن امکاناتی مانند نورپردازی و قرار دادن میز، صندلی و 
موکت بطور موقت به ســالن مطالعه تغییر کاربری داد. وی خاطرنشان کرد: این فضا در ابتدا به 
عنوان حمام ایجاد شد اما تا مدت ها بدون استفاده بود و در ســال های گذشته به صورت انباری 
کاربری داشــت، حتی در این مکان شــیر و تأسیســات آب نیز وجود ندارد. معاون دانشجویی 
دانشگاه صنعتی اصفهان تصریح کرد: انتخاب این مکان با توجه به محدودیت فضای خوابگاهی 
و درخواست دانشجویان برای به کارگیری مکان های بلااستفاده به منظور افزایش ظرفیت سالن 

مطالعه صورت گرفت و کاملا موقتی است.
بابایی با اشاره به اینکه در ایام امتحانات، علاوه بر سالن های مطالعه خوابگاه ها، سالن مطالعه 
بزرگ و مجهز کتابخانه مرکزی دانشگاه نیز به صورت شــبانه روزی در اختیار دانشجویان است، 
اضافه کرد: برخی از دانشجویان به دلایل مختلفی مانند راحت بودن پوشش ترجیح می دهند که از 
سالن های مطالعه داخل خوابگاه ها استفاده کنند به همین دلیل درخواست افزایش ظرفیت آنها 
را داشتند. وی یادآور شد: با توجه به اهمیت رفاه دانشجویان، سالن مطالعه جدید و مجهزی نیز 

ویژه دانشجویان دختر و رو به روی خوابگاه آنها با 3۰۰ نفر ظرفیت راه اندازی شده است.
بابایی درباره انتقادهایی که به انتخاب این مکان برای افزایش ظرفیت ســالن مطالعه خوابگاه 
پسران صورت گرفته است، گفت: برخی از دانشــجویان با این موضوع به صورت شوخی برخورد 
و تصاویر آن را در شبکه های اجتماعی منتشــر کردند اما موضوع اصلی این است که این مکان با 
توجه به فوریت تأمین مکانی برای مطالعه دانشــجویان انتخاب شد و قطعی نیست. وی ادامه 
داد: رسالت نخست معاونت دانشجویی دانشگاه، تأمین رفاه دانشجویان است حتی اگر به ضرر 
ما تمام شود. بابایی، ظرفیت خوابگاه های دانشجویی دانشــگاه صنعتی اصفهان را حدود ۴۲۰۰ 
نفر اعلام کرد. دانشــگاه صنعتی اصفهان با حدود ۱۰ هزار و ۵۰۰ دانشجو و ۵۰۰ عضو هیئت علمی 

یکی از دانشگاه های برتر کشور است.

عکس خبر

خبر روزگزارش ویژه

سامانه »سخا« گامی نوین 
 برای خدمت اجتماعی
با کرامت به نیازمندان

مدیــرکل دفتر امــور اجتماعــی و فرهنگی 
اســتانداری اصفهان گفت: ســامانه ســخا 
به عنوان یــک ابزار نوین با شناســایی دقیق 
و با حفــظ حرمــت و کرامت بــه نیازمندان 
خدمات اجتماعی ارائــه می دهد. به گزارش 
»ایســنا« و به نقل از اداره کل روابط  عمومی 
و امور بین  الملل استانداری اصفهان، رسول 
تاجمیر ریاحی در نشست هماهنگی »سامانه 
ســخا« ویژه خدمت رســانی به نیازمندان و 
فقرا اســتان اصفهان اظهار کرد: ســال های 
گذشته سامانه ای متمرکز بر اساس اطلاعات 
مددجویــان کمیته امــداد امام خمینی)ره( 
وجود نداشت و برخی افراد نیازمند یا بدون 
دریافت کمک و خدمت در جامعه بودند یا از 
مجموعه های مختلــف دیگر کمک دریافت 
می کردنــد. وی افــزود: بر همین اســاس 
تفاهمی بین سازمان اجتماعی کشور و کمیته 
امداد صورت گرفت و ســامانه سخا)سامانه 
خیر و احسان( به صورت آزمایشی در استان 
البرز اجرا شد و ســپس بنابر توافقات انجام 
شده مقرر شد که این ســامانه در کل کشور 
عملیاتی شود تا هم مددجویان و هم خیران 
بتوانند از اطلاعات به اشتراک گذاشته شده 
این سامانه استفاده کنند. مدیرکل دفتر امور 
اجتماعــی و فرهنگی اســتانداری اصفهان 
بیان کرد: این سامانه بر اساس کد ملی افراد 
شناسایی و با حفظ حرمت و کرامت به آن ها 
خدمت رسانی می کند و ســازمان اجتماعی 
از طریق حوزه معاونت سیاسی و اجتماعی 
اســتان ها پیگیر آن اســت. تاجمیر ریاحی 
اضافه کــرد: بر این مبنا شــیوه نامه  اولیه ای 
تدوین و ابلاغ شده، اما نیازمند اصلاح و رفع 
نواقص اســت. مدیرکل دفتر امور اجتماعی 
و فرهنگی استانداری اصفهان با بیان اینکه 
در شیوه نامه ســامانه سخا ۱۹ عضو رسمی و 
شورای راهبری پیش بینی شده است، اظهار 
کرد: شرح وظایف این اعضا مشخص است 
و در حال حاضر بحث تبیینی موضوع بسیار 

حائز اهمیت است.

مسئول گروه مبارزه با بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: شایع ترین بیماری تنفسی در استان اصفهان در این روزها آنفلوآنزا 
است که 3۰ درصد موارد عفونت های تنفسی را شامل می شود. به گزارش »خبرآنلاین«، رضا فدایی اظهار کرد: براساس آزمایش هایی که در مراکز بهداشت استان 
انجام شده، شایع ترین عفونت تنفســی که مردم به  دلیل آن به این مراکز مراجعه کرده اند، آنفلوآنزا است و پس از آن، خانواده ویروس های سرماخوردگی  قرار 
دارد اما ابتلا به کووید-۱۹ نیز در حد کمی گزارش شده است. وی با اشاره به اینکه خانواده ویروس های سرماخوردگی شامل انواع مختلفی است، افزود: بخش 
زیادی از مشکلات تنفسی افراد مانند تب، بدن  درد، گلو درد و سرفه در درجه اول ناشی از آنفلوآنزا و سپس مربوط به سرماخوردگی است. وی تأکید کرد: شیوع این 
بیماری ها از اواخر آبان امسال آغاز شد و احتمال دارد تا اواخر دی  ماه سال جاری ادامه داشته باشد. فدایی گفت: پیش بینی می شود میزان شیوع این بیماری ها 
از بهمن کاهش یابد اما تا پایان زمستان باید منتظر تغییرات احتمالی باشیم. وی با تأکید بر اینکه شــیوع بیماری های تنفسی و ویروسی در این فصل از سال 
طبیعی است، خاطرنشان کرد: هر سه یا پنج سال در همین زمان، چنین موجی از شــیوع بیماری آنفلوآنزا را مشاهده می کنیم و در مدارس نیز با توجه به غیبت  
دانش آموزان به دلیل ابتلا به این بیماری ها متوجه افزایش شیوع آن می شویم. مسئول گروه مبارزه با بیماری های واگیر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان گفت: با اشاره به اینکه وقتی فردی به بیماری های تنفسی مبتلا می شود، باید دوره طبیعی بیماری را طی کند و آنتی بیوتیک ها نه تنها بی تأثیر هستند بلکه 
مصرف بی رویه آنها موجب مقاومت ویروسی در بدن می شود، تأکید کرد: بیماران به پزشک مراجعه کنند و از مصرف خودسرانه دارو بپرهیزند؛ گروه های آسیب پذیر 
مثل سالمندان، کودکان و زنان باردار به  دلیل اینکه ممکن است مدت زمان بیماری در آن ها طولانی تر یا همراه با عوارض باشد باید مراقبت بیشتری از خود داشته 
باشند. وی توصیه کرد: دانش آموزان و کارکنان مدارس نیز اگر بیمار شدند در منزل استراحت کنند و در شرایطی که علائم این بیماری ها را دارند به مدرسه نروند.

افزایش قابل توجه بیماری آنفلوآنزا در استان اصفهان

بارش برف جاده های 
اصفهان را لغزنده کرد

رئیــس پلیس راه اســتان اصفهان با 
بیان اینکه تمامــی محور های بویین 
میاندشــت، خوانســار، گلپایــگان، 
فریدونشــهر، آزادراه اصفهان -نطنز، 
آزادراه کنارگذر شــرق، اصفهان-نایین 
و اصفهان-اردستان بر اثر بارش برف 
لغزنده است،گفت: رانندگان برای تردد 
در محور های برفی و کوهستانی استان 

اصفهان با زنجیرچرخ حرکت کنند.



با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، تیم فوتبال تراکتور در ورزشگاه خانگی خود میزبان حریفان آسیایی خواهد بود.
به گزارش »مهر«، طبق اعلام رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا، تیم تراکتور پس از صعود به دور حذفی لیگ قهرمانان آسیا دو، در روز ۲۳ بهمن ماه ۱۴۰۳ در بحرین 

باید نخستین مسابقه مرحله حذفی را مقابل تیم الخلدیه برگزار کند و یک هفته پس از آن در ورزشگاه یادگار امام)ره( تبریز میزبان خواهد بود.
استقلال روز ۱۵ بهمن در هفته هفتم لیگ نخبگان آسیا میزبان الشرطه عراق خواهد بود و پرسپولیس هم در هفته هشتم این رقابت ها در روز ۲۹ بهمن پذیرای 

النصر عربستان و فوق ستاره های این تیم است که در صورت تأیید ای اف سی این دو بازی در استادیوم آزادی برگزار خواهد شد.
با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، تیم فوتبال استقلال هم در ورزشگاه آزادی از تیم الشــرطه پذیرایی خواهد کرد. این دیدار روز پانزدهم بهمن برگزار شود و آبی 

پوشان در صورت کسب ۳ امتیاز، گام بلندی برای صعود به مرحله بعد برخواهند داشت.
تیم فوتبال پرپسولیس هم در دور پایانی این رقابت ها در ورزشگاه آزادی میزان النصر و یاران کریستیانو رونالدو خواهد بود.

میزبانی از آسیایی ها به نمایندگان فوتبال ایران برگشت

مقایسه یامال با مسی واقعاً آزاردهنده است 
داوید ویا که از ۲۰۱۰ تا ۲۰۱۳ در خط حمله  بارسلونا می درخشید همیشه گفته که آن سه سال را بهترین 
دوران  فوتبالی خودش می داند. به خصوص به این خاطر که این شانس را  داشت که به قول خودش 
در کنار »بزرگ ترین فوتبالیست قرون و  اعصار«، لیونل مسی، بازی کند.   به گزارش »ورزش سه«، 
ویا این روزها مثل همه فوتبالدوستان شاهد مطرح شدن یک اعجوبه  دیگر در بارسلوناست. ستاره ای 
جوان که مثل مسی از لاماسیا ظهور  کرده و دنیا را متوجه نمایش های درخشانش کرده است.   داوید 
ویا در مصاحبه با آ اس درباره یامال صحبت کرد و گفت: » پســر درجه یکی اســت. من نوع بازی و 
درکش از فوتبال را خیلی دوست  دارم. درست است که شــخصاً با او آشنا نیستم ولی چند باری او 
را از  نزدیک دیدم و می دانم چه پسر آرام و پر تمرکزی است. بگذارید خیالتان  را راحت کنم. او از آن 
استعدادها نیست که یکهو مطرح شود و چند  ماه بعد خاموش شود. در این ماه ها یک اشتباه بد کافی 

بود تا او را  چنان بکوبند که فراموش شود. ولی یامال هر دفعه بهتر بازی  می کند.«  
در کنار این ستایش ها از یامال، داوید ویا می گوید مقایسه دائمی او با  مسی را آزاردهنده می داند. 
ویا حتی گفت در کل کاتالونیا هیچکس از  این مقایسه خوشحال نیست. او گفت: »مقایسه کردن 
هر کسی با  مسی آزاردهنده است. لامین یامال همین الان ستاره ای جهانی است.  او دو سال است 
دارد افتخارهای مهم به دست می آورد و من را به  عنوان یک بارسایی دوآتشه هیجان زده کرده است. 
هواداران حق دارند  مثل من هیجان زده باشند، ولی نباید او را با کسی مثل مسی مقایسه  کرد. اصلًا 

لازم نیست.«

بنزما، قاتل غول های فوتبال عربستان
کاپیتان سابق رئال به تنهایی نفس غول فوتبال عربســتان را گرفت. به گزارش »فارس«، »پایان 
طلسم شکست ناپذیری الهلال به دست کریم«، این گزارش اخیر سایت الکوره از درخشش بی نظیر 
کاپیتان سابق رئال در عربستان است. الهلال در ۱۳ بازی اخیرش مقابل الاتحاد شکست نخورده بود 
که بنزما به این طلسم شکست ناپذیری غول عربستان پایان داد. دیدار حساس الهلال و الاتحاد در 
مرحله یک چهارم نهایی جام پادشاهی عربستان برگزار شد که این بازی با تساوی ۲ بر ۲ پایان یافت 
تا به ضربات پنالتی برود و الاتحاد برنده این بازی بزرگ شد. بنزما در این بازی ستاره میدان بود و هر 
دو گل الاتحاد را به ثمر رساند تا به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شود. سایت الکوره می نویسد 
که بنزما در قامت »فرمانده تمام عیار به طلسم شکست ناپذیری الهلال بعد از ۳ سال پایان داد«. 
بر اساس گزارش این رسانه بین المللی، بنزما را می توان »قاتل غول های فوتبال عربستان« نامید 

چون او در ۳ بازی مقابل النصر و الهلال ۴ گل زده است.

دورتموند عاشق اخراجی های یونایتد!
چیزی از روی کار آمدن روبن آموریم به عنوان  سرمربی منچستریونایتد نگذشته بود که او مارکوس 
رشفورد را کنار  گذاشت. به گزارش »ورزش سه«، کنار ماندن رشفورد در بازی های پیاپی خیلی ها را 
به این  نتیجه رسانده که آینده او در یونایتد به پایان رسیده است.  رشفورد شش بازی اخیر یونایتد 
در همه رقابت ها را از دست داده و  خودش هم در یک مصاحبه گفته بود که اگر قرار است بازی نکند 
 ترجیح می دهد برود. حالا گفته می شــود که رشــفورد در همین ژانویه  به صورت قرضی شیاطین 
سرخ را ترک می کند.  به نظر می ر سید مقصد بعدی او یکی از تیم های لیگ برتر انگلیس  باشد ولی 
گزارش روزنامه آلمانی بیلد حاکی است که دورتموند در  تماس با منچستریونایتد پیشنهاد جدی ای 
برای جذب قرضی این  ســتاره ارائه داده است.  ســایت اتلتیک هم در تأیید گزارش بیلد اعلام کرد 
که دورتموند مشتاق  به خدمت گرفتن رشفورد اســت. آنها ژانویه گذشته در یک قرارداد  کوتاه مدت 
جیدون سانچو را به خدمت گرفتند. در آن زمان سانچو  دقیقاً شــرایطی مشابه رشفورد داشت و با 
اریک تن هاخ دچار مشکل  شده و از ترکیب حذف شــده بود. دورتموندی ها حالا دقیقاً در شرایطی 

 مشابه می خواهند رشفورد را به خدمت بگیرند که امسال با روبن  آموریم دچار مشکل شده است.  

خبر روز

در نیم فصل هر تیم مجاز به 
جذب چند بازیکن است؟

مدیر نقل و وانتقالات ســازمان لیگ فوتبال 
ایران گفت: نقــل و انتقالات زمســتانی که 
از ۱۵ دی شــروع شــده تا 8 بهمــن ادامه 
خواهد داشت و باشگاه ها با رعایت شرایطی 
می تواننــد بــرای اقــدام بازیکنــان جدید 
اقدام کنند. فرشــید طاهــری در گفت و گو 
با »فــارس«، در مورد اینکه هــر تیم در نیم 
فصل چند بازیکن می تواند جذب کند اظهار 
کرد: باشگاه های لیگ برتر در این بازه زمانی 
فرصت دارند به شــرط داشتن جای خالی و 
یا خارج کردن بازیکن و با رعایت تشریفات 
قانونی )دریافت مجوز از کمیته های قضایی 
فدراسیون در صورت بسته بودن پنجره نقل 
و انتقالات( و با رعایت سقف بودجه مصوب 
نسبت به جذب حداکثر ۶ بازیکن جدید اقدام 
کنند. وی افزود: باشگاه هایی که بازیکن یا 
بازیکنان مصدوم دارند می توانند با تأییدیه 
پزشکی مرکز پزشکی سازمان لیگ ایفمارک 
نســبت به جایگزین کــردن بازیکن جدید 
)مازاد بر تعداد ۶ نفر مجاز ورودی نیم فصل( 
به جای بازیکن مصدوم اقدام کنند. مدیر نقل 
و وانتقالات سازمان لیگ در مورد قانون سقف 
بودجه در نیم فصل عنوان کرد: این قانون در 
نیم فصل دوم نیز اجرا می شود و باشگاه های 
لیگ برتر برای خارج کــردن بازیکنان و کادر 
فنی خود که به صورت توافقی از باشگاه جدا 
شــده اند علاوه بر ارائه اقاله نامــه باید برگه 
تسویه حســاب مالی را برای کم کردن مبلغ 
باقیمانده از قراداد از بودجه باشــگاه به نقل 
و انتقالات ســازمان ارائه کنند و باشگاه های 
لیگ برتر که قرارداد بازیکنــان و یا کادر فنی 
خود را به صورت یکطرفه فســخ می کنند کل 
مبلغ قراداد آنها در بودجه آن باشگاه تا پایان 

فصل لحاظ می شود.

فوتبال جهان

عکس خبر

رقابت سپاهان و استقلال 
برای جذب هافبک خیبر

مهران احمدی که با پشت سر گذاشتن 
سه فصل موفق در ملوان انزلی به تیم 
ملی هم رسید، در تابســتان دوباره به 
خیبر بازگشت، حالا در آستانه جدایی 
از این باشــگاه قــرار دارد. ســپاهان، 
استقلال، فولاد و گل گهر پیشنهادهای 
خود را برای جذب هافبک میانی خیبر 

به باشگاه خرم آبادی ارائه کردند.

مدیرعامل اسبق باشگاه ذوب آهن در مورد شایعه 
بازگشــت او به این باشــگاه اصفهانــی اظهار کرد: 
هواداران ذوب آهن هم مثل استقلال به من لطف 
دارند اما واقعاً خبری نیست. من برای سکته مغزی 
مادرم به ایران آمدم و چنــد روز دیگر هم می روم. 

هیچ پیشنهاد مدیرعاملی از ذوب آهن نداشته ام.
سعید آذری در گفت و گو با »فارس« در مورد اینکه 
برخی صفحه های اینستاگرامی از درخواست بودجه 
۲۰۰۰ میلیاردی وی برای باشگاه ذوب آهن مطالبی 
منتشر کرده بودند، گفت: من چه کسی را دید ه ام که 
از او درخواست بودجه ۲۰۰۰ میلیاردی داشته باشم؟! 
مدیرعاملی که در صفحه های مجازی بخواهد مدیر 

شــود به درد مدیریت در همان فضای مجازی هم 
می خورد! وی افزود: ضمن اینکه بنده تصمیم ساز 
در ذوب آهن نیستم اما با تمام احترام برای مدیران 
کارخانه ذوب آهن بایــد بگویم که تیم فوتبال ذوب 
آهن در حال حاضر در رده ششــم جدول است آن 
هم با بودجه ای که نسبت به تیم های بالاتر جدول 
فاصله دارد و کمتر است. در واقع عملکرد باشگاه در 
تیم فوتبالش تقریباً قابل قبول بوده است. آذری در 
خصوص انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال ایران 
هم گفت: در دوره قبلی انتخابات حرف هایم را زدم و 
امیدوارم کسانی که در این انتخابات شرکت می کنند 
با برنامه بیایند و بتوانند به فوتبال ما کمک کنند. وی 

ادامه داد: واقعیت این است که بدنه فوتبال ما از نظر 
علمی خیلی ضعیف اســت؛ بنابراین، رئیس آینده 
فدراسیون فوتبال هرفردی که انتخاب می شود باید 
روی تربیت مدیران و مربیان تمرکز زیادی داشته 
باشــد. چالش بزرگ فوتبال ایران همین است که 
مدیر و مربی خوب کــم تربیت کــرده ایم. مجمع 
عمومی بهتر است مسیر حرکتی خود را اصلاح کند و 

روند کنونی کمکی به رشد فوتبال ما نمی کند.

سعید آذری:

هیچ پیشنهاد مدیرعاملی از ذوب آهن نداشته ام

رونمایی از گزینه های مدنظر سپاهان؛

پروژه بازگشت یاسین و میلاد به اصفهان کلید خورد

تیم فوتبال سپاهان برای تقویت تیم خود در ادامه رقابت های لیگ 
برتر فوتبال قصد دارد ستاره های ســابق خود در تیم های استقلال و 

پرسپولیس را به اصفهان بازگرداند.
به گزارش »ایرنــا«، تیم فوتبال ســپاهان فصل را بــا هدایت ژوزه 
مورایس آغاز کرد، اما این ســرمربی پرتغالــی در پایان هفته دهم 

رقابت های لیگ برتر و بعــد از برتری یک بر 
صفر مقابل آلومینیوم اراک در یک اقدام 
شــوکه کننده تصمیم به استعفا گرفت و 

هیئت مدیره سپاهان نیز با این درخواست موفقت کرد.
هوگو آلمیــدا در ادامه به صورت ســرمربی موقت بــر روی نیمکت 
ســپاهان قرار گرفت تا ســرانجام طلایی پوشــان برای ادامه فصل 
پاتریس کارترون را به عنوان سرمربی جدید این تیم معرفی کردند. 
این سرمربی ۵۴ ساله فرانسوی نتایج خوبی با طلایی پوشان کسب 
کرد و نیم فصل اول را بــا ۳۲ امتیاز و با تفاضل گل کمتر نســبت به 

تراکتور در رتبه دوم به پایان رساند.
سپاهان ۱۱ روز دیگر باید در مقابل پرسپولیس در 

سوپر جام به میدان برود. طلایی پوشان که در 
بازار نقل وانتقالات پیش فصل تقریباً توانستند 
تمام گزینه های مدنظرشان را جذب کنند برای 

ادامه فصل به دنبال تقویت در پســت های دفاع 
راست و هافبک هجومی هستند.

در حال حاضر ســپاهان در دفــاع چپ تنها 
حســین گودرزی را به عنــوان مدافع چپ 

تخصصی در اختیار دارد و بــا توجه به اینکه 
برایان دابو، محمد کریمی و اســتیون انزونزی 

هافبک هــای دفاعی به حســاب می آیند، طلایی پوشــان 
برای تقویت در پســت هافبک هجومی به دنبال جذب گزینه 

مدنظرشان هستند.
با پیگیری خبرنگار »ایرنا« مشــخص شــد که مدیران 

ســپاهان در تلاش هســتند تا بتوانند ۲ ســتاره 
ســابق این تیم را که در تیم های استقلال 

و پرسپولیس حضور دارند به اصفهان 
بازگردانند تا علاوه بر تقویت ســپاهان 
بتواننــد رقبا خودشــان را نیز تضعیف 

کنند.
میلاد زکی پور مدافع تیم فوتبال استقلال که در 

ابتدا فصل به همراه رامین رضاییان از سپاهان راهی این 
تیم شد، بعد از جدایی جواد نکونام و بازگشت ابوالفضل جلالی، 

جایگاه ثابتی در ترکیب پیتشــو موســیمانه ندارد و این مدافع نیز 
بارها پالس های مثبتی برای بازگشــت 

به اصفهان ارســال کرده است؛ با این 
تفاســیر، و با توجه به اینکه جذب 

مدافع خارجی مناسب در این مقطع زمانی کمی دشوار است باشگاه 
ســپاهان مذاکرات خود را برای جذب زکی پور با استقلال آغاز کرده 

است.
دیگر ستاره مدنظر این باشــگاه بازیکن مغضوب گاریدو در ترکیب 
پرسپولیس اســت. یاسین ســلمانی بعد از درخشــش در ترکیب 
طلایی پوشان در انتقابل جنجالی راهی پرســپولیس شد اما دچار 
پارگی رباط صلیبی شد و به نتوانست درخشش را در ترکیب شاگردان 

یحیی گل محمدی ادامه دهد.
ســلمانی بعد از بازگشــت از مصدومیت در رقابت های پیش فصل 
پرسپولیس نمایش بسیار خوبی داشت و هواداران این تیم را امیدوار 
کرد، اما خوان کارلوس گاریدو سرمربی پرسپولیس در این 
فصل اعتقادی به او نداشت و سلمانی مورد غضب این 
سرمربی اسپانیایی قرار گرفت. بعد از جدایی این 
سرمربی سلمانی توانست با هدایت کریم باقری 
به ترکیب اصلی راه پیدا کند و حــالا با توجه به 
اینکه هنوز ســرمربی جدید سرخ پوشــان 
مشخص نشده گفته می شود سلمانی 
از شرایطی که در این تیم دارد راضی 

نیست.
با این تفاســیر ســپاهان به 
دنبال بازگشت این دو ستاره 
است، اما مدیران طلایی پوشان کار 

بسیار دشواری در این رابطه دارند.

هافبک ذوب آهن: 

در همه بازی ها باید از VAR استفاده شود
بازیکن ذوب آهن گفت: باید اقداماتی انجام شــود تا برای همه بازی ها از سیستم VAR استفاده 
شود. محســن آذرباد در گفت وگو با »برنا«، در خصوص وضعیت ذوب آهن در نیم فصل اول اظهار 
کرد: این فصل تیم ذوب آهن با شرایط خاصی فصل را آغاز کرد و نیم فصل اول را پشت سرگذاشت. 
با توجه به برخی مشکلات مالی که برای تیم به وجود آمد، بازی ها و نتایج ما تحت تأثیر این مسئله 
قرار گرفت؛ با وجود این، توانستیم با کســب ۲۱ امتیاز از ۱۵ بازی خود در دور رفت، با حضور در رده 
ششم جدول رده بندی به تعطیلات برویم. وی افزود: متأسفانه باشگاه ذوب آهن با مشکلات مالی 

روبه رو است و این موضوع از نظر روحی و روانی روی کار ما تأثیر مستقیم داشت. 
امیدوارم در ادامه مسیر تمهیداتی اندیشیده شود تا نیم فصل دوم را با کمترین دغدغه ممکن آغاز 
کنیم و بتوانیم در نیم فصل دوم اتفاقات بهتری را رقم بزنیم. هافبک ذوب آهن در خصوص عملکرد 
فردی اش در نیم فصل اول تصریح کرد: در نیم فصل اول دو گل و دو پاس گل داشتم و فکر می کنم 
در مجموع روند کاری خوبی را طی کردم، البته این تمام توان من نیست و تلاش می کنم که در نیم 
فصل دوم وضعیت بهتری را از نظر فردی در تیمم رقم بزنم. آذرباد با اشــاره به نقش مؤثر استفاده 
از VAR در لیگ برتر ایران خاطرنشان کرد: استفاده از سیســتم کمک داور ویدویی اتفاق خوب و 
مثبتی برای فوتبال ما بود تا کمتر حقی بخاطر اشــتباهات داوری از تیم ها ضایع شود که البته باید 
اقداماتی انجام شود تا برای همه بازی ها از این سیستم استفاده شود تا علاوه بر اینکه حقی از تیمی 
ضایع نشود، کیفیت فنی بازی ها هم با اســتفاده از آن بالا برود. هافبک گاندوها اظهار کرد: یکی از 
اتفاقات خوب در فوتبال ایران در فصل جاری حضور پرشور و پررنگ بانوان در ورزشگاه ها بود که شور 
و نشاط ویژه ای را به سکو ها بخشیده بود. این اتفاق را باید به فال نیک گرفت که بانوان هوادار فوتبال 
در ایران توانستند به این حق خود رسیده و از تماشای فوتبال از سکو ها لذت ببرند. وی افزود: این 
ماجرا فضای بهتری را برای ورزشگاه ها ایجاد کرده و به سالم سازی استادیوم ها در سراسر کشور 

کمک زیادی کرده است.

 پرسپولیس به پرداخت ۱۰ میلیارد تومان به سپاهان
محکوم شد

با اعلام کمیته وضعیت بازیکنان فدراسیون فوتبال، باشگاه پرســپولیس با شکایت باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان محکوم شــد. به گزارش »ایرنا«، کمیته وضعیت بازیکنان فدراسیون فوتبال رأی 
خود درباره شکایت باشگاه فولاد مبارکه سپاهان از باشگاه پرسپولیس تهران )بابت انتقال فرشاد 
احمدزاده( صادر کرد که این رأی بدین شرح است: »با توجه به شکایت باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
از باشگاه پرسپولیس، کمیته وضعیت رأی به محکومیت باشگاه پرسپولیس به پرداخت مبلغ ۱۰۰ 
میلیارد ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۳ میلیارد و 8۵۰ میلیون ریال بابت هزینه دادرسی در حق 
خواهان محکوم شد. همچنین در خصوص بخش دیگر از خواسته خواهان مبنی بر مطالبه خسارات 
قراردادی نیز نظر به فقدان هر گونه شــرط یا مقرره ای که حاکی از توافق طرفین در خســارت مورد 

مطالبه باشد، حکم بی حقی خواهان صادر شد.«
این در حالی است که معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس نسبت به محکومیت ۱۰ میلیارد تومانی از 
سوی کمیته تعیین وضعیت در قبال انتقال فرشاد احمدزاده از سپاهان واکنش نشان داد. هومن 
هدایتی در گفتگو با »مهر«، اظهار کرد: ما هنگام انتقال آقای احمدزاده از ســپاهان مبلغی را باید 
پرداخت می کردیم اما با توجه به ابهامات مالی در قرارداد سال دوم آقای احمدزاده با سپاهان وارد 
فاز دیگری شدیم. او افزود: با توجه به نکاتی که در قرارداد سال دوم آقای احمدزاده بود برای پرداخت 
حق و حقوق مســتلزم توافق و تفاهم طرفین اســت که در حال رایزنی و مکاتبه با باشگاه سپاهان 
هستیم. اگر به تفاهم لازم برسیم، دیگر پرونده را پیگیری نخواهیم کرد اما اگر این اتفاق رخ ندهد 

پرونده را به کمیته استیناف می بریم.

مستطیل سبز
پنج شنبه ۲۰ دی ۱۴۰۳ / ۸ رجب  ۱۴۴۶ / ۹ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۷۳



  مرمت و احیای بیش از ۲۵ دهانه تاریخی بازار 
حمام پنجشنبه در اصفهان

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان گفت: احیای بیش از ۲۵ دهانه تاریخی بازار 
حمام پنجشنبه با بیش از ۹۰ درصد پیشرفت در حال تکمیل است. به گزارش »ایمنا«، محمد علی 
ایزدخواستی در فصل چهارم برنامه تلویزیونی »اصفهان من« اظهار کرد: یکی از اولویت های مهم 
سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان حفاظت از بناهای تاریخی بوده است، البته این رویکرد فراتر 
از مرمت کالبدی آثار تاریخی بوده و به مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان برای جلب 
مشارکت جامعه در حفاظت از این بناها سوق داده شده است که این موضوع تأثیر بسیار بیشتری 
نسبت به اقدامات سخت افزاری دارد. وی افزود: یک مناره تاریخی در یکی از محله های بومی شهر 
قرار داشت که بدون حفاظ رها شده بود و خودروهای عبوری به آن آسیب وارد می کرد، در این پروژه 
علاوه بر مقام سازی مناره، فضای پیرامونی آن نیز با ایجاد یک میدان شهری مناسب، ساماندهی 
شد. مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان گفت: این فضا به گونه ای طراحی شده 
اســت که به یک مکان رویداد فرهنگی و اجتماعی برای مردم محله تبدیل شود؛ چنین اقداماتی 
موجب شــده اســت که این مناره نه تنها به عنوان یک بنای تاریخی، بلکه به عنوان بخشی از هویت 
فرهنگی محله برای مردم اهمیت دوچندان پیدا کند. ایزدخواستی با اشاره به اینکه این پروژه حدود 
۹۵ درصد پیشرفت داشته است، ادامه داد: عملیات کف سازی و ساماندهی بافت انجام شده و تنها 
جداره سازی محدوده باقی مانده اســت تا این میدان گاه تاریخی به طور کامل در اختیار شهروندان 
قرار گیرد. وی با اشاره به سایر پروژه های سازمان نوسازی و بهسازی شهری اصفهان عنوان کرد: در 
بافت تاریخی شــهر حدود ۴۰ پروژه حفاظتی در دست اقدام است که بعضی از این پروژه ها شامل 
احیای بازارهای تاریخی همچون بازار قصر جمیران با ۹۵ درصد پیشرفت، احیای بیش از ۲۵ دهانه 
تاریخی از بازار حمام پنجشنبه با بیش از ۹۰ درصد پیشرفت و مرمت خانه های تاریخی از جمله خانه 
ادیب، خانه کدخدا و خانه روضاتی است که هر کدام پیشــرفت متفاوتی دارد. مدیرعامل سازمان 
نوسازی و بهسازی شهر اصفهان بیان کرد: طبق برنامه ریزی قرار است که بیشتر پروژه ها تا عید نوروز 

به پایان برسد و تا پانزدهم اسفند سال جاری آماده بهره برداری شود.

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان خبرداد

آشکارسازی علائم و ایمن سازی بزرگراه شهید آقابابایی 
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان از آشکارســازی علائم و ایمن سازی بزرگراه شهید آقابابایی خبر 
داد. محمد صیرفی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه در شــهرهای بزرگ، بزرگراه ها و معابر 
اصلی نقش حیاتی در تســهیل جریان ترافیک و ایمنی عبور و مرور دارد، اظهار کرد: این بزرگراه ها 
به ویژه در فصول بارندگی و تغییرات جوی، ممکن اســت تحت تأثیر عوامــل مختلف قرار گیرند و 
نیاز به توجه ویژه پیدا کند، در همین راســتا منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان همواره در تلاش است تا 
با نظارت دقیق و اجرای اقدامات به موقع، وضعیت ایمنی معابر شــهری را حفظ و شــرایط را برای 
تردد امن تر شهروندان فراهم کند. وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته در راستای آشکارسازی و 
ایمن سازی بزرگراه شهید آقابابایی پس از بارندگی های هفته گذشته افزود: با توجه به شرایط جوی 
و بارش های اخیر به منظور بازگرداندن وضعیت ایمنی و آشکارسازی به این محور اصلی، شهرداری 
عملیات شست وشو، تنظیف و تعمیر تمام تابلوها و علائم ترافیکی این بزرگراه را به طور کامل انجام 
داده است. مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان با بیان اینکه این اقدامات شامل رفع نواقص نصب، 
تکمیل علائم و اصلاح بخش هایی بود که نیاز به تعمیر داشــت، گفت: هدف از این اقدامات تأمین 
ایمنی بیشتر برای شهروندان و بهبود شرایط ترافیکی بزرگراه شــهید آقابابایی است تا شهروندان 
بتوانند با اطمینان بیشتری از این مسیر عبور کنند. صیرفی نژاد بیان کرد: منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان 
همچنان به پایش مستمر وضعیت بزرگراه ها و معابر شهری ادامه خواهد داد تا از هرگونه مشکلی 

در آینده جلوگیری شود.

شهردار اصفهان:

اصفهان تمدنی در تاریخ بشر است و نباید آسیب ببیند

شهردار اصفهان گفت: کارهای بزرگی در این کلان شهر انجام شده است، اما حقوق شهر باید اعاده شود و کمک 
کنیم تا اصفهان که فقط متعلق به ما و ایران نیست و تمدنی در تاریخ بشر است، در معرض آسیب قرار نگیرد.

به گزارش »ایمنا«، علی قاسم زاده در سی وششمین نشست کمیسیون حقوقی مجمع شهرداران کلان شهرهای 
ایران با بیان اینکه موضوع نشست کمیسیون حقوقی مجمع شــهرداران کلان شهرهای ایران پیرامون عدل و 
عدالت است، افزود: ســه مرتبه از حیات برای هر صاحب حیات قائل هستیم که شامل »اصل حیات یا زنده 
بودن«، »زندگی و جریان زندگی« و »سرزندگی« است. وی با بیان اینکه حداقل علائم حیاتی شهر اصفهان 
یعنی آب، خاک و هوا در معرض تهدید اســت، افزود: عِرق ملی داریم و به آینده شــهر امیدوارم هستیم، اما 

واقعیات را نادیده نمی گیریم و آن را انکار نمی کنیم.

شهردار اصفهان با بیان اینکه این کلان شهر طی دو سال گذشته کمی بیش از ۱۰ روز هوای پاک داشته و از نظر 
هوا، جزو ناپاک ترین شهرها است، تصریح کرد: تمدن شهر کنار زاینده رود شکل گرفته است و بنابر نظر تحلیل 

گران، اگر این محور تمدن احیا نشود، همان گونه که تدریجی شکل گرفته است، به تدریج نیز از بین می رود.
قاسم زاده با اشاره به وضعیت خاک و چالش فرونشست در شهر اصفهان که بسیار جدی است، ادامه داد: سعی 
کردیم به عنوان مدیریت شهری از مفهوم شهر تاب آور کمک بگیریم و شهر را زنده نگه داریم. وی تصریح کرد: 
معنای تاب آوری، انجام بهترین رفتار در سخت ترین شرایط است و مفهوم آن تسلیم شدن، تحمل و صبوری، 

فرار از موقعیت، واکنش هیجانی و احساسی و شعاری نیست.
شــهردار اصفهان گفت: اصفهان دارای هویت چندبُعدی تاریخی، فرهنگی، هنری و زیست محیطی است که 
در این راستا ۶۰۰۰ هکتار فضای سبز اکولوژیک، از پیشینیان تحویل گرفتیم و شهر بالغ بر سه میلیون درخت با 
عمر قدمت بالا دارد که گذشتگان آن را امانت به ما سپردند و ما امروز در شرایط سخت از فضای سبز اکولوژیک 
و درختان شهر نگهداری می کنیم. قاســم زاده با تأکید بر اینکه امیدواریم زاینده رود دوباره زنده شود، گفت: به 
راه حل های جبرانی برای جبران کمبود منابع آبی مورد نیاز به منظور آبیاری فضای سبز رسیدیم تا به آب زاینده رود 
برای حفظ فضای سبز اکولوژیک شهر نیاز نداشته باشیم، زیرا اقداماتی همچون احداث شبکه دوم آب رسانی 

را در دست انجام داریم و تا سال آینده شبکه آب های خاکستری کامل می شود.
وی ادامه داد: کارهای بزرگی در کلان شهر اصفهان انجام شده اســت، اما حقوق شهر باید اعاده شود و کمک 

کنیم تا اصفهان که فقط متعلق به ما و ایران نیست و تمدنی در تاریخ بشر است، در معرض آسیب قرار نگیرد.
شهردار اصفهان تصریح کرد: پس از تلاش برای زنده نگه داشتن شهر، آماده کردن شهر برای زندگی باید مورد 
توجه باشد که در این راســتا با انجام اقداماتی همچون نظافت، مدیریت پسماند و حمل ونقل عمومی، شهر را 
آماده زندگی می کنیم. قاسم زاده با بیان اینکه شــهر علاوه بر اینکه باید مناسب زندگی باشد، باید به ویژه برای 
مردمی همچون مردم اصفهان که سرزنده هســتند و ویژگی آن ها بذله گویی و شوخ طبعی است، سرزنده نیز 
باشد، تأکید کرد: شهر سرزنده نشانه هایی دارد و ما سعی کردیم اصفهان را علاوه بر اینکه مناسب زندگی کرده ایم، 
سرزنده نیز نگه داریم. وی گفت: تعداد قراردادهای شهرداری اصفهان در حوزه های مختلف، به صورت میانگین 

۳۰۰۰ قرارداد است که از این تعداد ۳۰ قرارداد، معادل یک درصد به کمیسیون ماده ۳۸ می رود.

با مسئولان
پنج شنبه ۲۰ دی ۱۴۰۳ / ۸ رجب  ۱۴۴۶ / ۹ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۷۳

مدیر منطقه ۶ شــهرداری اصفهان گفــت: قرارداد 
تعمیرات مجموعه ورزشــی امین و پارکینگ خانه 
ریاضیات با مبلــغ ۱۰ میلیــارد و ۲۸۰ میلیون ریال 
منعقد شده است.  علی باقری در گفت وگو با »ایمنا« 
اظهار کرد: بر اساس این قرارداد، تاریخ تحویل زمین 
پروژه، هفتم شهریور ۱۴۰۳ تعیین و عملیات اجرایی 
آن تا ۲۵ آذر ۱۴۰۳ به پایان رســید. وی با اشاره به 
اینکه در این پروژه بلوک فرش پیاده روی مجموعه 

ورزشی امین با مساحت حدود ۶۰۰ متر مربع اجرا 
شــد، گفت: بلوک فرش هــای قبلی پیــاده رو کنار 
ورزشگاه امین که دچار آسیب شده بود به مساحت 
۱۵۰ متر مربع اصلاح و تعمیر شد. باقری بیان کرد: 
به منظور بهبود شــرایط و جلوگیری از آســیب های 
ناشی از نفوذ آب، عملیات عایق کاری و رفع نشتی 
از فضای سبز و اصلاح ناودان ها در مجموعه ورزشی 
امین انجام شد. وی عنوان کرد: در بخش پارکینگ 
خانه علوم و ریاضیات، ســقف کاذب فرســوده و 
قدیمی آلومینیومی )دامپا( به مســاحت ۱۱۰ متر 
 PVC مربع جمع آوری و سقف کاذب جدید از نوع
شفاف جایگزین آن شد. مدیر منطقه ۶ شهرداری 

اصفهان ادامه داد: قسمت هایی از دیوار و سقف که 
به دلیل نفوذ آب دچار آسیب و گچ و رنگ آن تخریب 
شده بود، ترمیم و اصلاح شد؛ در ادامه رنگ آمیزی 
دیوار سالن آمفی تئاتر، دیوار و ســقف سالن اتاق 
بازی به مســاحت ۱۵۰ متر مربع انجام شد. باقری 
اضافه کرد: برای افزایش ایمنــی و بهبود وضعیت 
پارکینگ خانه علوم و ریاضیات، کف این پارکینگ 
که در گذشته شرایط نامناسب و ناایمنی داشت، به 
مساحت ۴۸۰ متر مربع با بتن ریزی جدید اصلاح 
شــد، همچنین رنگ آمیزی درِ ورودی و نرده های 
ورودی خانه علــوم و ریاضیات نیــز در برنامه این 

پروژه قرار داشت، به پایان رسید.

مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان:

تعمیرات مجموعه ورزشی امین انجام شد

هزینه های مترو معادل کل پروژه های عمرانی شهر اصفهان 
است

رئیس کمیســیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت تاریخی شورای اســلامی شهر اصفهان گفت: 
مترو یکی از پاک ترین وسایل حمل ونقل عمومی است و جایگاه ویژه ای دارد، به همین دلیل بیشترین 
سرمایه گذاری سال های اخیر به این پروژه در اصفهان اختصاص پیدا کرد و هزینه های آن معادل کل 
پروژه های عمرانی شهری است. به گزارش »ایمنا« رسول میرباقری در بازدید اعضای شورای اسلامی 
شهر اصفهان از پروژه های خط ۲ مترو و رینگ چهار ترافیکی شــهر اصفهان اظهار کرد: امروزه موضوع 
حمل ونقل عمومی یکی از اولویت های اصلی تمام کلان شهرهای دنیا به شمار می آید؛ مشکلاتی همچون 
ترافیک، آلودگی هوا و بسیاری از معضلات دیگر، تنها با توسعه حمل ونقل عمومی قابل رفع است، بر این 
اساس شورای اسلامی شهر و مدیریت شهری اصفهان توسعه، تقویت و ارتقای حمل ونقل عمومی را در 
اولویت نخست برنامه های خود قرار داده است. وی با بیان اینکه امروز به همراه اعضای شورا بازدیدی از 
ایستگاه های خط ۲ مترو داشتیم تا وضعیت پیشرفت پروژه را از نزدیک مشاهده کنیم، گفت: با توجه به 
اینکه انتظار برای تکمیل تمام ایستگاه های مترو ممکن است زمان بر و غیرمعقول باشد، تصمیم گرفته 
شد تکمیل و نازک کاری سه ایستگاه در اولویت قرار گیرد، بنابراین نازک کاری این سه ایستگاه آغاز شده 
و دو ایستگاه دیگر نیز در دستور کار قرار گرفته است. میرباقری عنوان کرد: ایستگاه های اصلی این خط نیز 
در حال تکمیل است، اما از آنجا که برای راه اندازی یک خط مترو لازم است از نقطه ای آغاز به بهره برداری 
کرد، این سه ایستگاه به عنوان اولویت فاز نخست خط ۲ متروی اصفهان انتخاب شدند. وی بیان کرد: 
حضور اعضای شورا و مدیریت شهری در این بازدید، نشان دهنده عزم جدی آن ها در حمایت از شهرداری 
برای پیشبرد هرچه سریع تر پروژه است که امیدواریم با تداوم این تلاش ها، شاهد راه اندازی آزمایشی 
فاز نخست خط ۲ مترو در همین دوره مدیریت شهری اصفهان باشیم و در دوره های بعد نیز تکمیل و 

بهره برداری کامل از این خط محقق شود.

 احداث پاتوق های شهری در منطقه ۴ اصفهان برای
افزایش سرزندگی

مدیر منطقه ۴ شــهرداری اصفهان گفت: شهرداری این منطقه طی دو ســال گذشته در مسیر احداث 
پاتوق های شهری پیشرو بوده و تلاش کرده است فضاهای بدون استفاده شهری را به پاتوق های شهری 
تبدیل کند. محسن زمانی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به احداث دو پاتوق شهری در چهارراه هشت 
بهشــت و خیابان فرهنگیان اظهار کرد: هزینه اجرای این دو پروژه بالغ بر ۱۵ میلیارد ریال برآورد شده 
و تاکنون ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته اســت. وی افزود: تجهیز مبلمان شهری، ایجاد سایبان، 
زیباسازی و ســاماندهی پیاده رو، نصب آلاچیق، ساماندهی فضای ســبز موجود و تأمین روشنایی و 
نورپردازی از جمله اقداماتی اســت که در این پروژه ها به اجرا درآمده است. مدیر منطقه ۴ شهرداری 
اصفهان با بیان اهمیت پاتوق های شهری در ارتقای کیفیت زندگی شــهروندان عنوان کرد: پاتوق های 
شهری فضاهایی هستند که شهر از طریق آن می تواند هویت خود را با شهروندان به اشتراک بگذارد؛ این 
فضاها نقش مهمی در ایجاد سرزندگی شــهری و تقویت تعلق خاطر شهروندان به شهر ایفا می کنند. 
زمانی تصریح کرد: منطقه ۴ شهرداری اصفهان طی دو سال گذشته در مسیر احداث پاتوق های شهری 
پیشرو بوده و تلاش کرده است فضاهای بدون استفاده شهری را به پاتوق های شهری تبدیل کند؛ این 
فضاها علاوه بر ایجاد هویت شهری و خاطره انگیزی، محلی برای مکث و تعامل اجتماعی به ویژه برای 
سالمندان و سایر اقشار شهروندان فراهم کرده است. وی با اشــاره به اقدامات انجام شده در دو سال 
گذشته گفت: دو پاتوق شهری در خیابان حمزه و در سردهانه های مادی نیاصرم و فرشادی ایجاد شد؛ 
ساماندهی این فضاها منجر به ایجاد محیطی مناسب برای تعامل اجتماعی شده است، همچنین در 
سال گذشته سردهانه مادی چشم باقرخان در کنارگذر بزرگراه شهید صیاد شیرازی ساماندهی شد و 
اجرای پاتوق شهری در ســردهانه های مادی نیاصرم و فرشادی از سمت خیابان بزرگمهر و یک پاتوق 

شهری در خیابان بازارچه به انجام رسید.

خبر روزاخبار

 ۳۰۰۰ اصله درخت در 
جنگل شرق اصفهان تا 

 پایان سال 
کاشته می شود

مدیر منطقــه ۴ شــهرداری اصفهان گفت: 
پیش بینی می شــود تا پایان ســال جاری 
حدود ۳۰۰۰ اصله درخت به جنگل شرق این 

منطقه اضافه شود. 
به گزارش »مهر«، محســن زمانــی با بیان 
اینکه این منطقه با بیشترین سرانه فضای 
ســبز میان مناطــق پانزده گانه شــهرداری 
اصفهان، مسئولیت حفظ و گسترش جنگل 
شرق را بر عهده دارد، اظهار کرد: این جنگل با 
مساحت ۷۰۰ هکتار در محدوده رینگ چهارم 
اصفهان و در نزدیکــی مکان هایی همچون 
شــهر رؤیاها، نمایشــگاه بین المللی و پل 

شهید سلیمانی قرار دارد. 
وی افزود: جنگل شــرق با برخــورداری از 
۳۸۰ هزار اصله درخــت، از جمله گونه های 
سوزنی برگ نظیر کاج و ســرو و بخشی از 
درختان زیتون، نقش مهمی در تصفیه هوا و 

تولید اکسیژن ایفا می کند. 
مدیر منطقه ۴ شــهرداری اصفهــان با بیان 
اینکه رونــد تکمیــل و واکاری درختان در 
این جنگل از دو ســال قبل آغاز شده است؛ 
اظهار کرد: در این مدت حــدود ۴۰۰۰ اصله 
درخت کاشته شــد و پیش بینی می شود تا 
پایان سال جاری حدود ۳۰۰۰ اصله درخت 
دیگر به این مجموعه اضافه شود و مجموع 
درختان کاشته شــده به حــدود ۷۰۰۰ اصله 

خواهد رسید.
زمانی با اشــاره به بحران کــم آبی و تلاش 
شــهرداری بــرای اســتفاده از روش های 
جایگزیــن در راســتای صرفــه جویی در 
استفاده از منابع آبی برای نگهداری از فضای 
سبز شــهری گفت: یکی از اقدامات مهم و 
مؤثر در جنگل شــرق، اصلاح و بهینه سازی 
سیستم آبیاری است که این اقدام طی دو 
سال اخیر انجام شد و موجب صرفه جویی در 
مصرف آب و بهره برداری حداکثری از منابع 

محدود آبی شده است.

رئیس اداره نگهداری راه های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان از بهسازی و تعریض محورهای آزادراهی معلم و فرودگاه خبر داد.
محمدمهدی پورکاظمی در گفت وگو با »فارس« اظهار کرد: پروژه بهسازی و تعریض آزادراه معلم در شمال شــهر اصفهان و آزادراه فرودگاه )تشریفات( در 
جنوب این کلان شهر در حال اجرا است. وی افزود: هدف از اجرای این پروژه ها، ارتقای سطح کیفی ارائه خدمت به کاربران جاده ای و نیز کاهش تصادفات و 
افزایش ایمنی در این محور محورها بوده است. پورکاظمی بیان کرد: بهســازی و تعریض اتوبان معلم حدفاصل پل خورزوق تا پل سلیمان خاطر به طول ۲۲ 
کیلومتر در دو مسیر رفت و برگشت با اعتباری بالغ بر ۲۰۰۰ میلیارد ریال انجام می شود. رئیس اداره نگهداری راه های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان اصفهان تصریح کرد: محور معلم در حال حاضر دارای ۴ خط عبور ترافیکی رفت و برگشت با عرض متوسط مسیر ۱۰.۳ متر است، که با انجام عملیات 
خاک برداری، زیرسازی و اجرای لایه های روســازی و تعریض محور به عرض ۵ متر در هر دو طرف محور، این محور به یک آزادراه ۶ خطه ارتقا پیدا می کند. 
وی با اشاره به پروژه بهسازی و تعریض اتوبان فرودگاه خاطرنشــان کرد: این پروژه حد فاصل فرودگاه به سمت پل آفتاب در مسافتی به طول ۹ کیلومتر در 
دو مسیر رفت و برگشت با اعتباری بالغ بر ۹۰۰ میلیارد ریال انجام می شود. پورکاظمی با اشاره به پیشرفت ۲ کیلومتری این پروژه بیان کرد: در این محور نیز 
همچون آزادراه معلم با تعریض هر دو مسیر محور به عرض ۵.۲ متر، این محور که اکنون عرض متوسط مسیر حدود ۱۰.۹ متر را دارا است، ۶ خطه خواهد شد.

ورودی های شهر اصفهان بهسازی و تعریض می شوند

عکس خبر

عکس: ایمنا

مدیرعامل سازمان ســاماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شــهرداری اصفهان گفت: 
پروژه مجتمع صنفی خواربار و خشکبار اصفهان که 
فاز نخست آن سال ۱۴۰۰ به بهره برداری رسید، فاز دوم 

آن با ۳۶ سوله بهمن  سال جاری افتتاح می شود.
به گزارش »ایمنا«، امیرحسین ماه آورپور اظهار کرد: 
در آستانه پایان سال و فرارســیدن سال جدید نیاز 
شهروندان به تأمین میوه و خشــکبار افزایش پیدا 
می کند، از این رو پروژه هایی در مرحله اجرا قرار دارد 
که یکی از آن ها مجتمع صنفی خواربار و خشــکبار 
است. وی افزود: احداث این مجموعه از سال ۱۳۹۶ 

در ســه فاز در میدان مرکزی میوه و تره بار اصفهان 
برنامه ریزی شد؛ فاز نخست این مجموعه شامل ۴۵ 
سوله بود که سال ۱۴۰۰ به بهره برداری رسید و فاز دوم 
آن با ۳۶ ســوله نیز آماده بهره برداری است و بهمن 

سال جاری افتتاح خواهد شد.
مدیرعامل سازمان ســاماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شــهرداری اصفهان افزود: 

علاوه بر این پروژه، هشــتمین بازارچــه میوه نیز در 
منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان در حال ساخت است 
و هم زمان با دهه فجر افتتاح خواهد شد. ماه آورپور 
بیان کرد: باغ ارغوان یکی از ابرپروژه های شهر اصفهان 
است که شامل بخش های متنوعی از جمله سالن 
گل های آپارتمانی، سالن گل های سرشاخه، سالن 
گل های باغ و باغچه و یک مجموعه پرندگان زینتی 

بوده و به شــکل برج کبوتر طراحی شده است. وی 
خاطرنشان کرد: عملیات محوطه سازی، روشنایی و 
فضای سبز این پروژه نیز در حال انجام بوده و پروژه 
فعال اســت، همچنین بازار گل و گیاه همدانیان که 
سال ها در خیابان همدانیان فعالیت داشت، به دلیل 
بار ترافیکی بالا و نارضایتی برخی شهروندان به بازار 
ارغوان منتقل خواهد شد. وی عنوان کرد: در میدان 
مرکزی میــوه و تره بار پس از حدود ۳۰ ســال، یک 
ســردخانه ۱۰۰۰ تنی و یک مجموعه خط سورتینگ 
و بسته بندی میوه بهمن سال جاری به بهره برداری 

خواهد رسید.

بهره برداری از فاز دوم پروژه مجتمع خواربار و خشکبار اصفهان در 
بهمن ماه

بازدید شهردار اصفهان 
از منطقه ۱۳ شهرداری و 

ناژوان
علی قاســم زاده، شــهردار اصفهان به 
صورت میدانی از منطقه ۱۳ شهرداری 

اصفهان و ناژوان بازدید کرد.
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اولین رویــداد فرصت شــغلی دانش بنیان در ســال جاری بــا حضور فارغ 
التحصیلان دانشگاهی، نخبگان و کارآموزان دانشگاهی تحت حمایت کمیته 

امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان برگزار می شود.
به گزارش »ایراسین«، معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان، 
با اشــاره به همکاری مشترک با جهاد دانشــگاهی واحد صنعتی اصفهان در 
برگزاری رویداد فرصت برتر، اظهار کرد: اولین رویداد فرصت شــغلی دانش 
بنیان امسال، از ساعت 8 صبح روز پنجشنبه 20 دی ماه)امروز( در تالار شهروند 
برگزار می شــود. احمد رضایی با تأکید براینکه این رویدادها، فرصتی مناسب 
برای کسب شغل پایدار است، ادامه داد: در این برنامه صاحبان مشاغل دانش 
بنیان با تشریح کار و فعالیت خود و معرفی فرصت های شغلی، از بین 200 نفر 
از مددجویان علاقمند و فارغ التحصیل دانشــگاهی، دانشجویان دو ترم آخر، 
کارآموزان و نخبگان علمی تحت حمایت، نیروی کار خود را تأمین خواهند کرد. 
معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان با اشاره به اینکه معرفی 
عرصه های شغلی به جامعه هدف تحت حمایت از جمله اهداف برگزاری این 

رویدادهاست، گفت: بهره مندی مددجویان از مشاغل مبتنی بر ایده های خلاق، 
نوآورانه و دانش بنیان علاوه بر تأثیر قابل توجه بر اقتصاد کشــور، درآمدزایی 

پایداری برای آنها در بر خواهد داشت.

مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه های بین المللی اســتان اصفهان از برگزاری 
چهاردهمین نمایشگاه بین المللی تخصصی ماشین آلات معدنی، راه سازی و 
زنجیره تأمین معادن همچون سیمان و فولاد از نوزدهم)دیروز( تا بیست ودوم 
دی در اصفهان خبر داد. احمدرضا طحانیان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: 
چهاردهمین نمایشــگاه تخصصی ماشــین آلات معدنی، راه سازی و زنجیره 
تأمین معادن همچون ســیمان و فولاد از 19 تا 22 دی از ساعت 15:00 تا 21:00 
در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی اصفهان برگزار می شود. وی با بیان 
اینکه صنایع معدن، ســیمان و فولاد به عنوان صنایع مادر همواره نقش مهمی 
در توسعه اقتصادی جهان ایفا می کند، افزود: این صنایع نه تنها پایه گذار سایر 
فعالیت های صنعتی هســتند، بلکه تأمین کننده نیازهای زیربنایی کشور نیز 
به شــمار می رود و در ســطح جهان این صنایع نقش کلیدی در رشد و توسعه 
پایدار دارد. مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه های بین المللی استان اصفهان با 
بیان اینکه ایران نیز با در اختیار داشتن ذخایر غنی معدنی و ظرفیت های تولید 
ســیمان و فولاد می تواند نقش قابل توجهی در اقتصاد جهانی ایفا کند، گفت: 
در این میان اصفهان به عنوان یکی از قطب های صنعتی ایران نقش کلیدی در 
زنجیره تأمین، صنایع معدنی فولاد و سیمان کشور را ایفا می کند، این استان 
با در اختیار داشــتن کارخانه هــای بزرگی همچون فــولاد مبارکه و ذوب آهن 
سهم عمده ای در تولید فولاد کشور و صادرات دارد. طحانیان خاطرنشان کرد: 
نمایشــگاه بین المللی اصفهان یکی از تخصصی ترین نمایشگاه های خود را 
تحت عنوان چهاردهمین نمایشــگاه تخصصی صنعت ماشین آلات معدنی، 
راه ســازی و زنجیره تأمین را از نوزدهم تا بیســت ودوم دی برگزار می کند؛ در 
این نمایشگاه بیش از 55 مشــارکت کننده حاضر می شوند که فضایی بالغ بر 
4000 متر را به خود اختصاص دادند. وی با بیان اینکه در این نمایشگاه میزبان 

7 استان و 9 کشور ترکیه، چین، هند، ژاپن، آلمان، ایتالیا، آمریکا، سوئد و کره 
جنوبی هستیم، اظهار کرد: 42 درصد مشارکت کنندگان از داخل استان و 58 
درصد از خارج استان هستند. مدیرعامل شــرکت نمایشگاه های بین المللی 
استان اصفهان با اشــاره به زمینه های فعالیت در این نمایشگاه تصریح کرد: 
معدن و صنایع معدن و فرآوری، تجهیزات و ماشین آلات معدنی و راه سازی، 
صنایع ریختگری و راه سازی است، 83 درصد از مشــارکت کنندگان تولیدی 
هســتند و 17 درصد خدماتی و توزیعی هســتند. طحانیان با بیان اینکه یکی 
از مهم ترین ویژگی های این نمایشگاه برگزاری ســمینارهای مختلف است، 
ادامه داد: سمینار »اکتشافات آینده«، »روش اکتشافات استخراج و فرآوری 
طلا« و یک نشست تخصصی در راستای دریافت چالش های فراورانه در حوزه 
بازسازی و مقاوم ســازی قطعات صنعتی، همچنین پنل دیگری تحت عنوان 

»هوشمندسازی معدن و صنایع معدنی« با حضور اساتید برگزار می شود.

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان گفت: روحانیون باید در دعوت 
جوانان به عرصه روحانیت کوشا باشند. به گزارش خبرنگار »مهر«، آیت ا... سید 
یوســف طباطبایی نژاد صبح چهارشــنبه در دومین گردهمایی منطقه ای ائمه 
جمعه کشور با اشاره به سالروز قیام مردم قم در 19 دی ماه، اظهار کرد: روحانیون 
باید همیشه در کارهای مهم و اجتماعی در اول صف باشند و دیگران را به حرکت 
ترغیب کنند؛ در 19 دی ماه همین گونه بود و روحانیون پیش از این روز قیام را 
آغاز کرده بودند.  وی افزود: پــس از آن مردم در حرکت های خودجوش قیام 
کردند و در نهایت انقلاب اسلامی را رقم زدند. امام جمعه اصفهان با طرح این 
سئوال که آیا مسئله مقاومت مربوط به یک جمع خاص است یا همه مسلمانان 
باید در آن مشارکت داشــته باشــند، اضافه کرد: مطابق قرآن عده ای از مردم 

آنهایی هستند که بعد از ایمان آوردن، همه چیز خود حتی جانشان را فدای این 
ایمان می کنند و آنها کسانی هستند که به بهشت می رسند. وی افزود: باید از 
مؤمنانی باشیم که هیچ سختی ما را از حرکت در این مسیر منصرف نکند؛ نباید 
به گونه ای رفتار کنیم که جوانان را از حضور در مسیر روحانیت باز داریم. آیت ا... 
طباطبایی نژاد تأکید کرد: نباید حرف برخی افراد ما را از ادامه حرکت باز دارد و 
باید به یاد آورد که همه امامان ما در معرض بدگویی قرار داشته اند. وی با اشاره 
به ارزش کار روحانیون بیان کرد: اگر ما نتوانیم افراد را به روحانیت دعوت کنیم، 
سســتی کرده ایم؛ هدایت انسان ها کار بزرگی اســت و روحانیون همیشه در 
عرصه های مختلف پیشتاز بوده اند. امام جمعه اصفهان افزود: ما باید خودمان 

راه درست اسلام و انسانیت را بپیماییم و به دیگران نیز نشان دهیم.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه گفت: اگر امروز با ناترازی انرژی در حوزه برق و گاز 
روبه رو نبودیم، چالش اصلی ما چالش حمل ونقل بود. 

به گزارش »خبرآنلاین«، جبارعلی ذاکری، مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری 
اسلامی ایران در جریان بازدید از شرکت فولاد مبارکه اظهار کرد: امروز پس از بازدید 
از خطوط تولید فولاد مبارکه در جلسه ای با مدیرعامل و سایر مدیران این شرکت، 
راهکارهای همکاری های مشترک بین این شرکت و راه آهن جمهوری اسلامی 
ایران را مورد بررسی و تبادل نظر قرار دادیم. وی تسهیل در امر حمل ونقل ریلی و 
حل مسائل موجود بین دو طرف را از مهم ترین اهداف این بازدید برشمرد و افزود: 
خوشبختانه تصمیمات خوبی برای افزایش حمل بار و تسهیلات متقابل اتخاذ 
شد و امید است این اقدامات به افزایش تولید در فولاد مبارکه و کاهش مشکلات 
حمل ونقل بار از مناطق ســنگان و چادرملو کمک کند. مدیرعامل شرکت راه آهن 
جمهوری اســلامی ایران با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه به عنوان یکی از بهترین و 
بزرگ ترین شرکت های تولیدی کشور با تمام ظرفیت در حال فعالیت است و در 
حوزه های آب، برق و استفاده از انرژی های تجدیدپذیر اقدامات گسترده ای انجام 
داده است، تصریح کرد: تلاش خواهیم کرد تا شرایط بهتری را بر این شرکت در 

حوزه حمل ونقل ریلی فراهم کنیم.

حمل ونقل در رقابت پذیری و اقتصادی بودن صنعت فولاد نقش محوری 
دارد

محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه نیز در حاشیه بازدید مدیرعامل 
شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران از این شرکت اظهار کرد: فولاد یکی از صنایع 
کلیدی کشور است که هزینه های حمل ونقل مواد اولیه و محصولات آن، نقشی 
محوری در رقابت پذیری و اقتصادی بودن این صنعت دارد و اساســاً اقتصادی 
بودن و صنعتی شدن کشور به زیرساخت های حمل ونقل به ویژه حمل ونقل ریلی 
وابسته اســت. وی تأکید کرد: در صنعت فولاد به ازای تولید هر تن فولاد حداقل 
به ســه برابر جابه جایی مواد اولیه و محصول نیاز داریم؛ بنابراین نیاز اســت که 
زیرساخت ها در حوزه حمل به ویژه حمل ریلی و دریایی ایجاد شده باشد. طیب نیا 

با تأکید بر اینکه طی سه دهه گذشته در کشورمان سرمایه گذاری های زیادی برای 
افزایش ظرفیت در صنعت فولاد انجام شــده و امروز صنعت فولاد یکی از نقاط 
قوت کشور محسوب می شــود، گفت: قطعاً اگر امروز با ناترازی انرژی در حوزه 
برق و گاز روبه رو نبودیم، چالش اصلی ما چالش حمل ونقل بود. وی با اشاره به 
اینکه در چند سال گذشته، چالش های ناترازی انرژی از حمل ونقل پیشی گرفته 
است، ادامه داد: در این شرایط فرصتی ایجاد شــده است تا طی دو تا سه سال 
آینده، چالش زیرساخت های حمل ونقل، به ویژه حمل ونقل ریلی را برطرف کنیم؛ 
کما اینکه خوشــبختانه در دولت و مجموعه راه آهن، عزم جدی برای اصلاحات 
مسیر گذشته در این حوزه وجود دارد و قطعاً موفقیت های آینده صنایعی مانند 
فولاد مبارکه، مرهون اتفاقات و اصلاحاتی است که باید در حوزه حمل ونقل صورت 
گیرد. مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با مفید خواندن جلسه با مدیرعامل راه آهن 
جمهوری اسلامی ایران و با اشــاره به اینکه در گذشــته بیش از 90 درصد حمل 
محصولات و مواد اولیه فولاد مبارکه از طریق ریل انجام می شده و این رقم امروز به 
50 درصد کاهش یافته است، ادامه داد: خوشبختانه در جلسه امروز توافقاتی برای 
افزایش حمل ونقل ریلی صورت گرفت و امیدواریم در یک بازه زمانی کوتاه مدت به 

استانداردهای این حوزه برسیم. 

رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح روز گذشته در سالروز قیام 19 دی 1356 مردم 
قم، در دیدار هزاران نفر از مردم این شهر، 46 سال محاسبات و سیاست های غلط 
آمریکا در قبال ملت ایران را استمرار همان خطای محاسباتی آمریکایی ها در تحلیل 
قیام تاریخی 19 دی خواندند و با اشــاره به ضرورت درس آموزی از قیام 19 دی، 
تلاش »بی وقفه، پرحجم و مؤثر« رسانه ها و فعالان مجازی برای »پاره کردن پرده 
توهم اقتدار دشمن و مصونیت  بخشی به افکار عمومی« و تمرکز کامل مسئولان بر 
منافع ملت و کشور در هر تصمیم و اقدام اقتصادی و فرهنگی را نیازهای جدی امروز 
برشــمردند و گفتند: همه باید با امید و تلاش روزافزون، به حرکت ملی به سمت 

تحقق اهداف اقتصادی و غیر اقتصادی ادامه دهیم.
حضرت آیت ا... خامنه ای، قیام 19 دی مردم مؤمن و شجاع قم را از قله های تاریخ 
کشور و همچون همه ایام ا...، حاوی درس ها و عبرت های مختلف دانستند و گفتند: 
مهمترین درس آن روز این است که نشان می دهد آمریکا، چه ایرانی را می پسندد 
و آرزو دارد. رهبر انقلاب با اشاره به سفر کارتر، رئیس جمهور وقت آمریکا در دهم 
دی 56 به تهران و تعاریف دروغین او از محمدرضا و توصیف ایران پهلوی به »جزیره 
ثبات«، افزودند: ایرانِ 56 که کارتر مطلوب آمریکا می دانســت، از لحاظ سیاست 
خارجی تابع محض آمریکایی ها و تأمین کننده منافع آنها، از لحاظ سیاست داخلی 
شاهد سرکوب شدید همه جریان های مخالف و حتی متفاوت با رژیم، از لحاظ 
اقتصادی دارای درآمد هنگفت فروش نفت اما به شدت طبقاتی، از لحاظ علم و 
فناوری عقب  مانده و از لحاظ فرهنگی، کشوری بود که فرهنگ فساد و بی حیایی و 

ابتذال غربی هر روز در آن در حال گسترش بود.
حضرت آیت ا... خامنه ای تأکید کردند: قیام 19 دی، »ایرانِ مطلوب آمریکایی ها« 
را از چنگال آنها بیرون آورد اما آمریکا همچنان در آرزوی آن ایران اســت که البته 
همانطور که کارتر این آرزو را به گور برد، دیگر آمریکایی ها هم به گور می برند. ایشان 
دومین درس قیام 19 دی را آشکار کردن خطای محاسباتی آمریکا و اثبات ناتوانی 

آنها در درک واقعیات ایران دانستند.
رهبر انقلاب افزودند: کسانی که به ظواهر آمریکا دل می بندند و عظمت خدا و ملت 
ایران را از یاد می برند به این نکته توجه کنند که فقط 9 روز پس از تعریف و تمجید 
کارتر از »جزیره ثبات« آمریکایی ها، قیام قمی های پیشتاز، نشان داد آمریکا چقدر 
در فهم مســائل ایران عقب مانده و غافل است. ایشان پیروزی انقلاب اسلامی از 
دل »مهمترین سنگر اســتکبار« را به پرورش حضرت موسی)ع( در کاخ فرعون 
تشــبیه کردند و افزودند: آمریکایی ها خواب ماندند و انقلاب عظیم اسلام از دل 
قلعه مستحکم منافع آنها جوشــید؛ همچنان که فرعون نیز غافل بود که حضرت 
موسی)ع( در خانه او در حال رشــد و پرورش است. حضرت آیت ا... خامنه ای با 

اشاره به استمرار خطاهای دستگاه محاســباتی آمریکا در قبال ایران در 46 سال 
گذشته، افزودند: کسانی که مرعوب سیاست های آمریکا هستند، مرعوب نباشند و 

به این نقطه ضعف اساسی و مستمر رژیم ایالات متحده، توجه کافی کنند.
رهبر انقلاب در تشریح برخی سیاست های غلط و بی نتیجه آمریکا در قبال ملت 
ایران، به بحث تحریم اشاره کردند و گفتند: آنها در تحریم، به زانو درآوردن اقتصادی 
ایران را هدف گرفتند اما ملت ایران در تحریم، در علم و فناوری بیشترین پیشرفت 
را کرد و جوانان آماده بکارش در عرصه های مختلف به میدان آمدند. ایشان افزودند: 
البته تحریم ضررهایی به کشور زد اما نتوانست اهداف آنها را محقق کند که ان شاءا... 
ملت ایران روزی به حساب این ضررها هم خواهد رسید. حضرت آیت ا... خامنه ای 
پیروزی انقلاب را ایجاد تَرَک در دیوار بتنی اســتکبار و متزلزل شدن حصار غرب 
خواندند و افزودند: درس دیگر قیام 19 دی این است که باید افکار عمومی خود را 

در قبال تبلیغات دشمن مصونیت دهیم.
ایشان هدف انتشار مقاله ای موهن علیه امام خمینی)ره( در یکی از روزنامه های 
دی 1356 را نتیجــه توجه و اســتفاده آمریکایی هــا و رژیم پهلــوی از ابزارهای 
نرم افزاری دانستند و گفتند: آنها می خواســتند »ذوالفقار زبانِ« امام خمینی را 
که از کنار مرقد مطهر امیرمؤمنان)ع( به دل های مردم امید و گرما می داد، از بین 
ببرند اما قمی ها با هوشیاری و بی اعتمادی به تبلیغات آمریکا و پهلوی، آن حرکت 

را ناکام گذاشتند.
رهبر انقلاب با اشاره به افزایش هزاران برابری استفاده آمریکایی ها از نرم افزار تبلیغ 
برای تثبیت نتایج استفاده از سخت افزارها گفتند: در غزه ده ها هزار انسان را قتل عام 
کردند اما نتوانستند مقاومت را با سخت افزار از بین ببرند. در لبنان نیز شخصی مانند 
سید حسن نصرا... و دیگر فرماندهان را شــهید کردند اما حزب ا... از بین نرفت و 
نخواهد رفت. حضرت آیت ا... خامنه ای کار تبیینی و تبلیغی را شاخصی بسیار مهم 
خواندند و گفتند: دشمن با دروغ پردازی، فاصله انداختن بین واقعیت با فکر و تصور 
مردم و روش های دیگر، در تلاش برای تأثیرگذاری بر افکار عمومی است و امروز 
صداوسیما، وزارت ارشاد، همه دستگاه های تبلیغاتی-فرهنگی و فعالان فضای 
مجازی باید پرده توهم اقتدار دشمن را پاره کنند و افکار عمومی را در برابر دروغ ها، 

تهدیدات و تحریف های او مصون کنند. 
رهبر انقلاب با اشاره به اینکه ذات استکبار تغییری با گذشته آن نکرده، گفتند: کسی 
خیال نکند آمریکا و رژیم صهیونیســتیِ امروز با آن روز متفاوتند البته روش ها و 
ابزارهای آنها هزار برابر متنوع تر و گسترده تر شده است که در مقابل، ما هم باید هزار 
برابر، هوشیارتر و با دقت تر عمل کنیم. ایشان ایمن سازی افکار عمومی را ضروری 
دانستند و افزودند: کلید قضیه این است که حرف دشمن را باور نکنیم. بدانیم آنچه 

دشمن در تبلیغات خود برای اثرگذاری بر افکار عمومی مطرح می کند فریبکارانه و 
دروغ است و بی درنگ آن را رد کنیم.

حضرت آیت ا... خامنه ای در بخش دیگری از سخنانشان، ایران را قله ای راهبردی در 
دنیا به دلیل برخورداری از موهبت هایی ارزشمند همچون امکانات طبیعی و نیروی 
انسانی پیشرفته تر از متوسط دنیا و قرار داشــتن در موقعیت جغرافیایی خوب و 
جغرافیای سیاسی حساس برشمردند و افزودند: ایران از حدود 80 سال قبل به 
مدت چند دهه متعلق به آمریکا بود اما انقلاب اســلامی کشور را از مشت آمریکا 
خارج کرد و به همین علت است که تلخکامی آنها از انقلاب، فراموش شان نمی شود. 
ایشان با اشاره به سخنان برخی افراد مبنی بر اینکه چرا جمهوری اسلامی با وجود 
ارتباط با کشورهای اروپایی و دایر بودن ســفارت آنها در ایران، حاضر به مذاکره و 
ارتباط با آمریکا نیست، گفتند: ایرانِ قبل از انقلاب، تحت تملّک آمریکا بود که انقلاب 
اسلامی باعث شد آن ثروت عظیم سیاسی و اقتصادی از قبضه آمریکایی ها خارج 
شود؛ بنابراین، کینه آنها از انقلاب، شــتری است و این تفاوت زیادی با کشورهای 

اروپایی دارد.
رهبر انقلاب، ناکامی آمریکا در پس گرفتن ایران با وجود هزینه های ســنگین در 
46 سال گذشته را علت دیگر کینه آنها از ملت ایران و جمهوری اسلامی خواندند و 
افزودند: آمریکا در این کشور شکست خورده و درصدد جبران آن شکست است؛ 
بنابراین، هر چه بتواند با مردم ایران دشمنی می کند. حضرت آیت ا... خامنه ای، 
یکی از خواسته های استکبار و در رأس آن دولت آمریکا از همه کشورها از جمله از 
مسئولان جمهوری اسلامی را رعایت کردن منافع و ملاحظات آنها در طراحی مسائل 
گوناگون خواندند و با تأکید بر اینکه تن دادن به این توقع بیجای آمریکا، تهدید مردم 

سالاری و جمهوریت در کشور است، گفتند: مردم به مسئولان رأی داده اند که منافع 
آنها را محقق کنند نه منافع آمریکا را؛ بنابراین، تصمیم گیران در مسائل اقتصادی 
مانند تورم، تولید و ارز و مسائل فرهنگی از جمله حجاب، در تصمیمات خود فقط 
به منافع ملت ایران و جمهوری اسلامی توجه کنند و به هیچ وجه منافع آمریکا و 
صهیونیست ها را ملاحظه نکنند؛ زیرا آنها از بن دندان با ملت ما و جمهوری اسلامی 

دشمنند و آرزویشان ویرانی ایران است.
رهبر انقلاب با ابراز خرســندی از مواضع صریح، قاطع و شجاعانه رئیس جمهور 
کشورمان علیه رژیم صهیونیستی و پشتیبانی های آمریکا از جنایات صهیونیست ها 
گفتند: این مواضع دل مردم را شاد کرد. حضرت آیت ا... خامنه ای با تأکید بر اهمیت 
زنده نگه داشتن مسئله امید در مقابل فعالیت دشمن برای مأیوس کردن جوانان، 
گفتند: ما باید به هدایت و کمک الهی و به نیروی خدادادی ملتها، امیدوار باشیم و 
مهمترین هدف همه فعالان حوزه تبلیغات و صاحبان سخن باید زنده کردن امید 
در دل ها و پرهیز از بیان سخنان ناامید کننده باشد. ایشان پیام امام بزرگوار از نجف 
پس از حادثه 19 دی و بشــارت پیروزی به ملت ایران را نمونه ای از توجه فراوان 
امام به اهمیت امید دانستند و خاطرنشــان کردند: چه کسی آن روز که امام نوید 
پیروزی نهضت را داد، باور داشت انقلاب پیروز می شود و قدرتی بزرگ و خط شکن 
همچون جمهوری اســلامی در این منطقه از جهان ســر بر خواهد آورد که جلوی 
بســیاری از تجاوزها و اهداف خباثت آلود غرب را بگیرد؟ و چه کسی باور می کرد 
که روزی فرا برسد که در کشــورهای غربی و حتی خود واشنگتن پرچم آمریکا به 

آتش کشیده شود؟
رهبر انقلاب، افق مسائل اقتصادی کشــور را نیز در نگاه کارشناسان و افراد مطلع 
از واقعیات، امیدوار کننده خواندند و افزودند: برخی افراد تحقق سیاســت  هایی 
مانند رشد اقتصادی 8 درصد را ناممکن می دانند در حالی که در نمایشگاه فعالان 
اقتصادی که چندی قبل رئیس جمهور نیز از آن دیدن کرد، گفته و ثابت شد که تحقق 
رشــد 8 درصد بدون احتیاج به خارج، امکان پذیر است و رئیس جمهور هم حرف 
آن فعالان و کارشناسان را تکرار کرد. ایشان لازمه ثمر دادن امید را تلاش و پشتکار 

دانستند و افزودند: باید با امیدواری و تلاش، لوازم پیشرفت کشور را تأمین کنیم.
حضرت آیت ا... خامنه ای با تأکید بر اینکه حوادث منطقه از جمله ســوریه نباید 
موجب کمرنگ شدن مسئله فلسطین شود، گفتند: مایه اصلی مقاومت، ایستادگی 
در مقابل حرکت خباثت آلود رژیم صهیونی است. ایشان با تأکید بر »زنده ماندن 
و روز به روز قوی تر شــدن مقاومت«، گفتند: ما از مقاومت در غزه، کرانه باختری، 
لبنان، یمن و در هر نقطه ای که مقابل رژیم صهیونیستی ایستادگی و مقاومت کند، 

حمایت می کنیم.

رهبر معظم انقلاب در دیدار با مردم قم در سالروز قیام 19 دی:

آمریکایی ها در چند دهه اخیر نسبت به ایران دچار خطای محاسباتی شدند

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان:

رویداد فرصت شغلی دانش بنیان ویژه مددجویان تحت حمایت برگزار می شود

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان خبر داد

برگزاری چهاردهمین نمایشگاه بین المللی ماشین آلات معدنی در اصفهان

امام جمعه اصفهان:

روحانیون باید در دعوت جوانان به عرصه روحانیت نقش آفرین باشند

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه: 

چالش های »ناترازی انرژی« از حمل ونقل پیشی گرفته است
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